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»دنیای هوادار« به یاد روح قلم

 زنده یاد ناصر احمدپور 
منتشر می شود
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روزنامه ورزشی - اقتصادی

  بررسی عملکرد خانگی لیگ یکی ها 

  انقلاب کرج  قلعه عقاب های لیگ یک 

امیررضا  بیات

سید مهدی رحمتی، کاپیتان شماره یک آبی های 

جایی  ندارد.  مساعدی  اوضاع  روزها  این  پایتخت 

هم  برای شفر  نداشت.  منصوریان  ثابت  ترکیب  در 

او حتی دیگر نزد هواداران استقلال هم  همینطور. 

مثل سابق محبوبیت ندارد. اینکه چه شد و چه بر 

سر یکی از بهترین دروازه بانان فوتبال کشورمان آمد 

دقیقا معلوم نیست. اما به دلایل متعددی بستگی دارد 

که یکی از آن ها شاید ریشه در ضعف خلق و ثبات 
اخلاقی سیدمهدی باشد. 

از بد روزگار، استقلال تهران در این فصل یک »سید 

حسین حسینی« با انگیزه و پرنشاط را درون دروازه 

اش داشته است. گلری که در بیست و پنج سالگی 

تا همین جای فصل بسیار خوش درخشیده و در اوج 

آمادگی به سر می برد. آخرین گلی که دریافت کرده 

است مقابل پرسپولیس تهران در شهرآورد 85 پایتخت 

از روی نقطه ی پنالتی بوده و 450 دقیقه در لیگ برتر 

گلی را دریافت نکرده است. او یکی از غافلگیرکننده 

ترین نام هایی فصل جاری است که در صدر بهترین 

دروازه بان های لیگ هفدهم نام او به چشم می خورد. 

عملکرد خوب حسینی در دیدارهایی که به میدان 

رفته است باعث شده است تا کارلوس کی روش از 

وی برای حضور در اردوی پیشین تیم ملی دعوت به 
عمل بیاورد.

بی شک عطش برای موفقیت، قدرت و انحصار طلبی 

در دوران  بارز سید مهدی رحمتی  ویژگی های  از 

بازیگری او بوده که همواره در او وجود داشته است. 

کنیم که حضور »محمد  انحصاری صحبت می  از 

محمدی« و »وحید طالب لو« در استقلال را تاب 

اخلاقی سید مهدی  ثبات  و  از ضعف خلق  نیاورد! 

همه  با  باشیم  داشته  ای  اشاره  نیست  بد  گفتیم. 

درگیری هایی که او در این سال ها با مربیان متعدد 

تیم ها به خصوص استقلال داشته است. از امیر قلعه 

نویی و ماجراهای زشت و زننده ای که بین این دو در 

مستطیل سبز در دیدار بین تراکتور-استقلال پیش 

آمد گرفته تا اتفاقات همیشه مرموز با پرویز مظلومی 

و همین فصل هم علیرضا منصوریان. اختلافات با کی 

روش و جا ماندن از تیم ملی هم که بماند... 

هرچه که هست اوضاع به هیچ وجه بر وفق مراد او 

نیست. شاید بهتر باشد که آقای کاپیتان یک بازنگری 

کلی بر رفتار و اخلاق حرفه ایش داشته باشد. شاید هم 

واقعا دوره ی او در استقلال به سر آمده است و بهتر 

باشد با انتقال به تیمی مثل سپاهان که در این پست 

از ضعف بسیاری رنج می برد هم خود را احیاء کند و 

هم کمی از فضای حاشیه ای و سنگینی که برایش 

بر روی نیمکت آبی های پایتخت شکل گرفته است 
رهایی پیدا کند. 

سید از عرش تا فرش

آقا مهدی نه نگو، برو!

گری اسپید انقلاب فوتبال ولز

 يك رهبر واقعي

هرچه کی روش می خواهد

باید در اختیارش قرار دهند

پروین: 
مسی بهتر از

 رونالدو است

آقا مهدی
 نه نگو، برو!

سید از عرش تا فرش

پاسخ »نبیونی« به نگرانی شهروندان از حواشی جلسه پیشین پارلمان شهری کرج:

شورا با شهردار زاویه ندارد
اعزام تیم امدادی از البرز 

برای کمک به دانش آموزان 
حادثه دیده

2

»ماه عسل« کوتاه اعضای 
شورا و شهردار کرج

7

»تسخیر قدرت« یا »کسب شهرت«

روزی که اخلاق در صحن شورا
جایی نداشت!

7

ارسال تبریک مدیران کشوری برای موفقیت یک 
روزنامه در استان البرز

وقتی مدیران کشور توجه می کنند
اما استانی ها نه!

2

هشدار استاندار البرز
 در همایش استاندارد کشور 

واردات لنجی و چمدانی 
استاندارد  نیست

2

ماجرای هفت اتوبوس »خطرساز«

»دنیای هوادار« از خاک خوردن سرمایه های مردم
 در پارکینگ های شهرداری گزارش می دهد

8

دهمیــن ســالروز تاســیس 
بانــک مهــر ایــران مبــارک بــاد
روزنامه دنیای هوادار

7

وقوع حادثه تلخ و دردناک واژگونی اتوبوس دانش آموزان 
و  باختن  جان  باعث  که  البرز  استان  نظرآباد  دختر 
تاثر  و  تاسف  موجب  عزیزان شد؛  از  مصدومیت جمعی 

است. 
روزنامه »دنیای هوادار« ضمن اظهار همدردی با خانواده های 
جان باختگان این مصیبت عظمی را به آنان تسلیت عرض 

می نماید و طلب شفای عاجل مصدومین را دارد.
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اعزام تیم امدادی از البرز برای 
کمک به دانش آموزان حادثه دیده

استاندار البرز با تسلیت در پی وقوع حادثه تصادف اتوبوس 
دانش آموزان نظرآبادی گفت: تیمی از این استان برای کمک 

به دانش آموزان حادثه دیده اعزام می شود.
فرماندار دشت آزادگان اعلام کرد که تصادف اتوبوس اردوی 
دانش آموزی راهیان نور در سوسنگرد که عصر سه شنبه به 
وقوع پیوست 4 کشته و 7 مجروح برجای گذاشت که حال 

چند تن از مجروحان وخیم گزارش شده است.
تعداد  ایرنا  خبرنگار  با  وگو  گفت  در  سعیدی نیا  عبدالرضا 
میان  از  افزود:  و  کرد  ذکر  نفر   39 را  اتوبوس  سرنشینان 
زخمی شدگان که دانش اموزان دختر اعزامی از کرج به مقصد 
خوزستان بودند، حال هفت نفر وخیم گزارش شده که برای 

درمان به بیمارستان گلستان اهواز اعزام شده اند.
وی افزود: این سانحه در ساعت 17 سه شنبه در کمربندی 
سوسنگرد و به علت انحراف به چپ اتوبوس و برخورد آن با 

یک دستگاه تویوتا رخ داده است.
با دستور استاندار البرز گروهی به محل وقوع حادثه تصادف 
اتوبوس دانش آموزان نظرآبادی در سوسنگرد خوزستان اعزام 

می شود.
در پی وقوع حادثه تصادف اتوبوس دانش آموزان راهیان نور 
و زخمی  و کشته  در محور سوسنگرد خوزستان  نظرآبادی 
کل  اداره  از  متشکل  تیمی  دانش آموزان،  از  تعدادی  شدن 
مدیریت بحران استانداری، آموزش و پرورش و هلال احمر 
به محل حادثه اعزام می شوند تا از نزدیک روند امدادرسانی و 
رسیدگی به حادثه دیدگان و بررسی علل بروز حادثه را پیگیری 

کنند.
همچنین مدیرکل آموزش و پرورش استان گزارشی از آخرین 

وضعیت امدادرسانی به دانش آموزان را به استاندار ارائه داد.

ارسال تبریک مدیران کشوری برای موفقیت 
یک روزنامه در استان البرز

وقتی مدیران کشور توجه می کنند
اما استانی ها نه!

مدیر مسئول محترم روزنامه دنیای هوادار
موضوع: پیام تبریک

سلام علیکم
با صلوات  بر محمد و آل محمد )ص(

احتراما، موفقیت آن رسانه در کسب عنوان رسانه فعال در 
را  ها  خبرگزاری  و  مطبوعات  نمایشگاه  سومین  و  بیست 

صمیمانه تبریک عرض می کنم.
تلاش ها و فعالیت های جنابعالی و همکاران محترم در امر 
خطیر اطلاع رسانی و افزایش آگاهی عمومی در خور ستایش 
است. برای شما و همکاران ارجمندتان سربلندی و موفقیت روز 
افزون از درگاه خداوند سبحان مسئلت می نمایم و امیدوارم با 
تداوم فعالیت سودمند و موثر آن رسانه پویا و ارزشمند شاهد 

توسعه و اعتلای رسانه ها در میهن عزیزمان باشیم.
امیر عباس تقی پور

                          مشاور مدیر عامل و مدیر کل روابط عمومی 
سازمان تامین اجتماعی 

مدیر مسوول، سردبیر و دیگر خبرنگاران و کارکنان دنیای هوادار از 
مهربانی، دقت و ابراز لطف جناب آقای امیرعباس تقی پور مشاور 
مدیرعامل و مدیرکل روابط عمومی سازمان تامین اجتماعی بی 

نهایت سپاسگزار هستند.
البته حضور فعال روزنامه منطقه ای دنیای هوادار به محوریت 
استان البرز در بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات و کسب 
هر نوع موفقیت متعلق به عموم البرزنشینان است و کلیه دست 
اندرکاران این رسانه به نام زیبای البرز و مردم شریف و فهیم این 

استان افتخار می کنند.
دست اندرکاران دنیای هوادار همچنین از همه مسوولان و مدیران 
سازمان ها، نهادها و دستگاه های اجرایی استان البرز و کرج که با 
پیام های تبریک خود مایه دلگرمی و تشویق همکاران ما را فراهم 

ساختند، تشکر و قدردانی می کنند!

خبر

البرز با اشاره به اقدامات عمرانی در  استاندار 
استان البرز گفت: با بهره برداری بخشی از طرح 
تابستان سال 97 ساکنان  تا  های آزاد راهی 
کلانشهر کرج و استان البرز آب و هوای مطلوب 

تری را تجربه می کنند.
همایش  هفتمین  در  نجفی  دکترمحمدعلی 
استاندارد  کشور که با حضور دکتر پیروزبخت 
از  جمعی  و  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
انرژی برگزار  مسئولان در پژوهشگاه مواد و 
برتر  اندرکاران  دست  به  تبریک  شد، ضمن 
بخش صنعت و علوم دانش بنیان که در عرصه 
اند،  شده  معرفی  استاندارد  کالاهای  تولید 
گفت: این واحدها استان البرز را به جایگاهی 
در  را  کشوری  سهم  سوم  یک  که  رساندند 
پیشتاز  و  نماییم  کسب  استاندارد  کالاهای 
افتخار  این  که  باشیم  کیفی  کالاهای  تولید 

استان است.

l البرز جزو 5 استان کشور از حیث تعدد 
صنایع

وی با اشاره به جایگاه پنجم استان البرز از حیث 
تعداد صنایع و واحدهای تولیدی افزود: علاوه 
بر افزایش کمی،  در رشد سرمایه گذاری هم 

توفیقات خوبی کسب شده است.
وی در ادامه با اشاره به محدودیت طرح های 
البرز،  مانند  استان صنعتی  در  محور  توسعه 
تصریح کرد: پیگیر رفع موانع موجود هستیم و 
در صدد اینکه البرز نیز مثل استان هایی نظیر 
قم جزو استثناها باشد و از مزیت صنایع بیشتر 

بهره مند شود.
صنایع  گسترش  دنبال  به  البته  افزود:  وی 
ترین  پاک  از  روزی  کرج   نیستیم،  آلاینده 
شهرهای کشور و مکان آرامش استان تهران و 
سایر شهرها بود اما امروز جزو آلوده ترین شهرها 

از منظر زیست محیطی است.
آلودگی  از  اینکه بخشی  بیان  با  دکتر نجفی 
هوای استان البرز خارج از اختیار البرزنشینان و 
مردم کرج و شهرک های صنعتی است، گفت: 
البرز معروف به قطب علم و فناوری است و از 
مختصات شهرهای دانش بنیان نیز این مهم 
به صفر  مناطق  این  هوای  آلودگی  که  است 

برسد.
استاندار البرز در این رابطه بیان کرد:  بحث 
تکمیل آزاد راه ها و کمربند شمالی و جنوبی 
در کنار مترو و قطار شهری به شدت در حال 

پیگیری است.

l نوید خروج از ترافیک و بهبود هوای 
البرز تا تابستان 97  

استاندار البرز در ادامه نوید داد تا بهره برداری 
بخشی از طرح های آزاد راهی تا تابستان سال 
97 ساکنان کلانشهر کرج و استان البرز شرایط 

مطلوب تری را تجربه کنند.
وی با اشاره به پیگیری های انجام شده جهت 
تسریع در تکمیل پروژه های متوقف شده حوزه 
راه در استان بیان کرد: تلاش می شود تا بار 
ترافیک عظیمی از آلودگی های امروز کرج و 

شهرهای اقماری را از چهره شهر بزداییم.

تا  l افزایش تسهیلات اعتباری استان 
مرز 500 میلیارد تومان

به   اشاره  با  دیگری  بخش  در  البرز  استاندار 
حمایت های دولت در استان با ارائه تسهیلات 
به واحدهای تولیدی گفت: افزایش تخصیص 
اعتبارات را از شهریور امسال داشته ایم و از 
میلیارد   500 مرز  به  تومان  میلیارد  رقم30 
واحدهای  به  تخصیصی  اعتباری  تسهیلات 
تولیدی در استان رسیده ایم و این رقم را تا 

بالای هزار میلیارد تومان افزایش خواهیم داد.

l هلدینگ ها و واحدهای تولیدی بزرگ 
در البرز حمایت می شوند

از  حمایت  اعلام  با  ادامه  در  البرز  استاندار 
تولیدی  و  صنعتی  واحدهای  و  ها  هلدینگ 
بزرگ در استان گفت: رقم تسهیلات تخصیصی 

را تا 450  میلیارد نیز بالا برده ایم.
کالاهای  کرد:  تصریح  ادامه  در  نجفی  دکتر 
داخلی کیفی باید معرفی شوند، خیلی از مصرف 
کنندگان نمی دانند همین کالاها و شوینده 
های وارداتی در جاهای دیگری بسته بندی می 

شود که هیچ نظارتی بر آن وجود ندارد.
وی تاکید کرد: باید شرایطی را فراهم نماییم که 
مصرف کننده بداند کالاهایی که بدون نظارت 
به صورت چمدانی و لنجی و با تریلی وارد می 

شود استاندارد نیست.

کالای  واردات  کاهش  دولت  اهتمام   l

قاچاق است
استاندار البرز با اشاره به اهتمام دولت از دولت 
قبل تا کنون برای کاهش ورود کالاهای قاچاق 
به کشور گفت: در دولت قبل از رقم 25 به  10 
درصد کاهش واردات رسیدیم و قطعا در حال 

حاضر شرایط بهتری داریم.
دکتر نجفی در ادامه با انتقاد از شرایط سختی 
که برای تولید کننده در رقابت پذیری با رقبای 
خارجی وجود دارد، بیان کرد: از تولیدکننده ای 
که نرخ سود 18 درصد کالاها تولید می کند 
چطور انتظار می رود که با رقبای قدرتمند نیز 

رقابت کند؟
کرد:  تصریح  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
وقتی باید از تولیدکننده انتظار داشته باشیم 
که زیرساخت های رقابت برای تولیدکننده و 

صادرکننده فراهم شده باشد.
دکتر نجفی در ادامه با تاکید بر توجه به امر 
استاندارد در کالاهای تولیدی و لزوم نظارت 
تصریح کرد:  شرایطی باید ایجاد کرد که اگر 
شود  می  وارد  استاندارد  و  آرم  بدون  کالایی 
مصرف کننده اطمینان خاطر مصرف نداشته 

باشد.
وی رمز موفقیت را استاندارد سازی و بالابردن 
کیفیت و نظارت ناظران خطوط تولید عنوان 
کرد و خواستار همراهی تمامی بخش ها برای 

بهبود شرایط شد.
نمونه  واحدهای  از  همایش  این  پایان  در 
استاندارد و کیفیت و آزمایشگاه های برتر ملی و 

استانی تجلیل بعمل آمد.

یادداشتآخرین خبر

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان البرز 
در پی حادثه دلخراش تصادف اتوبوس زائران 
راهیان نور دانش آموزی که در آن یک راوی، 
یک مربی و 2 دانش آموز جان باختند ، پیام 

تسلیت صادر کردند .

فرمانده  مولایی  یوسف  سید  سردار  پیام  در 
سپاه امام حسن مجتبی )ع( آمده است : حادثه 
نور  راهیان  زائران  اتوبوس  تصادف  دلخراش 
دانش آموزی در جاده سوسنگرد که در برخورد 
با یک خودروی وانت بار و واژگون شده است 

موجب تالم و تاثر فراوان شد. وی افزوده است: 
از دست دادن چهار هم استانی و زخمی شدن 
36 نفر از سرنشینان این اتوبوس در مسیری 
که متبرک به عطر شهیدان دفاع مقدس است، 

بسیار دردناک بود.

پیام تسلیت سردار مولایی در پی جان باختن زائرین راهیان نور

هشدار استاندار البرز
 در همایش استاندارد کشور 

واردات لنجی و چمدانی 
استاندارد  نیست

پایگاه خبری تحلیلی

Rastakhiznews @رستاخیز خبر
www.rastakhiznews.ir

از  نفر  دو  همراه  دوش  بر  عبایی  با 
دوستانش وارد تحریریه دنیای هوادار 
شد، بعد از احوال پرسی های خیلی 
گرم با همکاران، وقتی به مدیر مسوول 
آغوش  را در  یکدیگر  رسید آن چنان 
کشیدند که می شد فهمید از دوستان 

دیرین یکدیگرند.
او  شد  مشخص  که  نکشید  طولی 
محمود میدانی نوش آبادی کارشناس 
مسایل اجتماعی و  فرهنگی از جمله 
در شبکه »شما« در صدا و سیما است، 
گرچه خودش بیشتر به  ذاکر اهل بیت 

بودن خود افتخار می کند.
های  مسوولیت  و  سمت  او  البته 
اکنون  اما  است،  داشته  مختلفی 
منتخب مردم به عنوان شورایار یکی 
از محله های منطقه 21 تهران فعالیت 
می کند و بیشتر به نام »حاج آقا نوش 
چراکه  است،  یافته  شهرت  آبادی« 
بخش عمده ای از وقت خود را صرف 

افراد فقیر و نیازمند می کند.
وی که سه دوره با بالاترین رای مردم 
در یکی از محله های منطقه 21 واقع 
انتخاب شده، معتقد  تهران  در غرب 
است: وظیفه شورا و شورایار به عنوان 
امضا  و  مهر  فقط  مردم  نمایندگان 
نیست، بلکه باید تلاش کنند که به 
صورت عملی گره ای از مشکلات مردم 

باز کنند.
نوش آبادی گفت: وقتی ادعا می کنم 
که کمک به مردم باید جنبه عملی 
داشته باشد، معنی اش این است که 
ما هفت عضو شورایاری در غرب تهران 
با استفاده از موقعیت و روابط اجتماعی 
روزانه به ده ها نفر کمک مادی، معنوی 
و مشاوره ای می کنیم، این در حالی 
است که هیچگونه پولی هم نداریم و 
از طریق حمایت  تنها  این کمک ها 
به  نیازمندان  معرفی  و  مردمی  های 
کمیته امداد، مساجدی چون مسجد 

النبی و خیران، صورت می گیرد.
وی تصریح کرد: جا دارد از سرهنگ 
دکتر  بخصوص  و  صادقی  سیدعلی 
منوچهر رضایی که با حمایت های بی 
دریغ خود، ما را در رسیدگی و خدمت 
منطقه  این  نیازمند  اهالی  به  رسانی 

یاری می کنند، از صمیم قلب تشکر 
کنم، چراکه وجود اینگونه شخصیت 
های ارزشمند با کارهای انسان دوستانه 
و خداپسندانه در کمک به افراد فقیر 
یک سرمایه بزرگ انسانی و معنوی به 

شمار می روند.
در  ما  مثال  عنوان  به  داد:  ادامه  وی 
منطقه 21 دارای هفت محله با مجموع 
49 عضو منتخب شورایاری هستیم که 
چنانچه هر یک به طور میانگین به دو تا 
سه خانوار کمک کند و اگر این روند را 
به کل مناطق شهر تهران تسری دهیم، 
بدون شک آمار چشمگیری خواهد شد.

مسوولان برای اعتماد مردم باید 
ارزش قایل شوند

این کارشناس با تاکید بر حدیثی از 
حضرت علی )ع( مبنی بر با ورود فقر 
به هر خانه ای، ایمان از آن خارج می 
از هر  امروزه بیش  شود، گفت: آنچه 
چیز مردم ما را می آزارد، بی توجهی 
به نیازها، گرفتاری و درآمد و در یک 

کلام فقر خانواده هاست.
سال  چند  کرد:  تاکید  آبادی  نوش 
پیش به جای توجه به نصیحت ها و 
رهنمودهای  مقام معظم رهبری، مردم 
را با مناظره ها و حرف های نادرست 
و بی ربط به رویارویی کشاندند اکنون 
دست  خود  نادرست  اعمال  از  نیز 

برنداشتند.
وی افزود: وقتی در رسانه ملی، فردی 
با صراحت فرد دیگری را دزد معرفی 
می کند یا وقتی در رسانه ها یا فضای 
آبروی یک  با  قلیان  بهانه  به  مجازی 
ورزشکار ملی بازی می کنند، اینگونه 
برخوردها و رفتارها به اعتماد عمومی 

لطمه وارد می کند.
وی هشدار داد: آقایانی که اکنون بر 
نشسته  مدیریت  های  صندلی  روی 
اید، بدانید برای هر یک از این جایگاه 
ها خون شهیدان بسیاری ریخته شده 
خود  جان  از  شماری  بی  جوانان  و 
گذشتند، بنابراین مسوولان و مدیرانی 
کنند،  می  کوتاهی  خود  کار  در  که 
مطمئن باشند اگر در این دنیا نه، اما در 

روز قیامت باید جوابگو باشند.
این عضو شورایاری محله سه در منطقه 
21 در خصوص مشکلات و نارسایی 
های این منطقه نیز گفت: منطقه 21 
در واقع یک منطقه مسکونی و صنعتی 
است، لذا انتظار می رود با وجود این 
مشکل  بزرگ،  های  کارخانه  همه 
اشتغال جوانان این منطقه تا حدودی 
حل شود و فعالیت های عمرانی نیز از 

سرعت بیشتری برخوردار شوند.
نوش آبادی وجود فرودگاه را از دیگر 
مشکلات منطقه 21 دانست و افزود: 
فرود  و  فراز  هوا،  آلودگی  بر  علاوه 

هواپیماها آن هم با صداهای عجیب و 
غریب، موجب آلودگی صوتی و سلب 
آرامش ساکنان این منطقه شده است.

این، آلودگی آب  بر  وی گفت: علاوه 
آشامیدنی مشکل بعدی ساکنان این 
منطقه است که با پیگیری های انجام 
شده، قرار است آب این منطقه مورد 

آزمایش های دقیق قرار گیرد.
نوش آبادی همچنین با اشاره به اینکه 
حداقل  از  منطقه 21  در  خانوار   20
بهانه  افزود:  محروم هستند،  امکانات 
اتباع  از  خانوارها  این  که  است  این 
افغانستان هستند درحالی که چنین 
ادعایی درست نیست و مسوولان اعم 
از فرماندار، شهردار و دیگران باید به این 
خانوارها که در بلوار یاس تهرانسر در 
سوله مستقر هستند، با جدیت کمک 

کنند تا از این وضعیت رهایی یابند.
وی در پایان مسکن ویژه مهر ساخته 
از  دیگر  یکی  را  دولت دهم  در  شده 
مشکلات منطقه 21 معرفی و تاکید 
کرد: این واحدهای مسکونی در حالی 
ساخته شده که به مباحث آموزشی، 
درمانی و رفاهی آن هیچ توجهی نشده 
که به عنوان مثال تراکم کلاس های 
تا 45  به 40  را  محدوده  این  درس 
بالطبع  که  است  رسانده  آموز  دانش 
خواهد  دنبال  به  را  باری  زیان  نتایج 

داشت.

نوش آبادی با خطاب قرار دادن مسوولان بی توجه به نیازهای مردم:

 برای هر صندلی مدیریتی خون ده ها شهید 
بر زمین ریخته است

مهرداد  تیموری

حمایت از نشریات محلی در دستور کار وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی است، 70 درصد آگهی های دولتی باید 
به نشریات محلی تعلق گیرد، آگهی های دولتی باید از 
طریق وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی توزیع شود و هر 
روش و اقدام دیگری در این زمینه تخلف محسوب می 

شود، هدف ما رونق مطبوعات محلی است.
اظهار نظر و دیدگاه  این ها،  از  بیشتر  این جملات و 
حسین انتظامی معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است و به دفعات در سفر 
به استان های مختلف کشور در نشست با اهالی رسانه 

مطرح و بر اجرای آنها تاکید کرده است.
البته وی همواره گفته است ما به دنبال پیچیدن نسخه 
های به درد بخور برای رسانه و خبرنگاران هستیم که 
تهیه نرم افزار جامع توزیع آگهی های دولتی براساس 
رتبه بندی، بیمه خبرنگاران، یارانه های مطبوعاتی، طرح 
اشتراک، توزیع مویرگی، خرید برگشتی، طرح توزیع 

ریلی و... از آن جمله است.
با این حال، هرچند واقعیت این است که حسین انتظامی 
به عنوان یک شخصیت کارکشته در این حرفه با بیش 
از 25 سال سابقه روزنامه  نگاری و مدیریت مطبوعاتی 
و  بخصوص در جایگاه معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد، 
تحولات قابل توجهی را برنامه ریزی و اجرا کرده است، 
اما قصد ما در این مقال بیشتر روی توزیع آگهی های 
دولتی بین نشریات محلی از جمله استان البرز است که 
در صورت رعایت انصاف و عدالت، می تواند نقش غیرقابل 
انکاری در رونق و ماندگاری آنها ایفا کند. همانگونه که بی 
عدالتی در این خصوص، در گذشته ده ها نشریه در نقاط 

مختلف کشور را به تعطیلی کشاند.
از طرفی دستورالعمل اجرایی انتشار آگهی های دولتی 
ابلاغی توسط معاونت مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به مطبوعات هم موید این روال قانونی است که 
نشریات چاپی دارای مجوز از هیات نظارت بر مطبوعات 
شامل روزنامه  ها و هفته  نامه  های محلی، استانی، منطقه  
ای و سراسری واجد شرایط، طبق روش رتبه بندی دارای 

سهمیه از آگهی های دولتی هستند.

ترازوی نامیزان توزیع آگهی های دولتی در البرز
علی ایحال، به عنوان مدیر نشریه ای در البرز که با تلاش 

و همدلی همکارانم، توانسته ایم آن را در چهارچوب های 
تعیین شده و رعایت اصول حرفه ای چاپ و منتشر کنیم 
و خوشبختانه در بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات 
کشور نیز مفتخر به دریافت عنوان غرفه برتر در بخش 
نشریات تخصصی  شدیم، وقتی سراغ سهم خود از آگهی 
های دولتی را در اداره کل فرهنگ و ارشاد استان البرز 

گرفتیم، با کمال تاسف پاسخ تلخی را دریافت کردیم.
وقتی مسوول یا متصدی این بخش در اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی کرج اظهار داشت برای تامین سهم نشریه 
شما باید از سهم دیگر نشریات کسر کنیم، واقعا جز بهت 
و حیرت واکنش دیگری نمی توانستیم داشته باشیم که 
البته با اندکی کنکاش متوجه شدیم، موضوع از اساس به 
شکل دیگری است و برغم اجرای طرح رتبه بندی، برخی 
نشریات و روزنامه ها با توجه به موقعیت و جایگاه خود، 
بخش عمده ای از این آگهی های دولتی را به انحصار 

خود درآورده اند.
باری، معلوم است که این قصه سر دراز دارد و در صورت 
لزوم ما در شماره های بعدی به صورت مبسوط و مفصل 
به آن خواهیم پرداخت، اما به ذکر یک نمونه مستند در 
این شماره بسنده می کنیم و آن روزنامه » حمایت«  به 

صاحب امتیازی مرکز رسانه قوه قضاییه است.
بر این اساس و برای نمونه یک نسخه از روزنامه حمایت 
به شماره 4081 چاپ روز دوشنبه 20 آذرماه 96 در 20 
صفحه را تهیه کردیم و اکنون مقدار آگهی های دولتی 
چاپ شده این روزنامه را با مخاطبان و خوانندگان عزیز 

دنیای هوادار در میان می گذاریم.
البته صرف نظر از اینکه روزنامه حمایت از نظر رتبه بندی 

در قیاس با سایر روزنامه های پرسابقه و پرشمارگان 
دارای چه جایگاهی است و چه تعداد مخاطب دارد، اما 
سرشار از آگهی های از سوی شعبات مختلف دادسرا ها 
و شوراهای حل اختلاف است، چه اینکه طبق تصاویر 
زیر در نیم تای پایین صفحه اول این روزنامه بطور کامل، 
آگهی های دولتی مناقصه و مزایده، ابلاغ مالیاتی و ابلاغ 

اجراییه درج شده است.
علاوه بر این از صفحه 7 تا صفحه 14 یعنی بیش از یک 
سوم از 20 صفحه این روزنامه نیز بطور کامل فقط به 

درج این نوع آگهی های دولتی اختصاص یافته است.
با وجود این، باید اذعان کنیم که شاید مدیران و دست 
اندرکاران روزنامه حمایت دلایل و مستندات قانونی برای 
این همه آگهی دولتی داشته باشند، لیکن هرچقدرهم 
اینکه  پذیرش  کنیم،  نگاه  این موضوع  به  خوشبینانه 
ترازوی آگهی های دولتی این روزنامه در قیاس با دیگر 
روزنامه ها و نشریات، چندان میزان و عادلانه به نظر نمی 

رسد.
خلاصه ما به عنوان عضوی از خانواده بزرگ مطبوعاتی 
البرز با بیان این موضوع و ارایه مستنداتی از یک روزنامه 
به عنوان نمونه تلاش کردیم درباره سهم آگهی های 
دولتی نشریات این استان طرح موضوع کنیم، لذا نه 
تنها از اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز انتظار 
رسیدگی و اجرای عدالت داریم، بلکه از دیگر همکاران 
مطبوعاتی نیز توقع داریم انها نیز پیگیر شوند که اگر 
حرکت جمعی در این زمینه صورت گیرد، بطور قطع 
در خصوص حق و سهمیه مان از آگهی های دولتی به 

نتیجه خواهیم رسید.

وقتی آگهی ها مستقیم به سمت یک روزنامه می رود

چتر حمایت قوه قضائیه بر سر »حمایت«

دنیای هوادار
 کانال تلگرام

@Dhavadar
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روزنامه ورزشی - اقتصادی

  بررسی عملکرد خانگی لیگ یکی ها 

  انقلاب کرج  قلعه عقاب های لیگ یک 

امیررضا  بیات

سید مهدی رحمتی، کاپیتان شماره یک آبی های 
جایی  ندارد.  مساعدی  اوضاع  روزها  این  پایتخت 
هم  برای شفر  نداشت.  منصوریان  ثابت  ترکیب  در 
او حتی دیگر نزد هواداران استقلال هم  همینطور. 
مثل سابق محبوبیت ندارد. اینکه چه شد و چه بر 
سر یکی از بهترین دروازه بانان فوتبال کشورمان آمد 
دقیقا معلوم نیست. اما به دلایل متعددی بستگی دارد 
که یکی از آن ها شاید ریشه در ضعف خلق و ثبات 

اخلاقی سیدمهدی باشد. 
از بد روزگار، استقلال تهران در این فصل یک »سید 
حسین حسینی« با انگیزه و پرنشاط را درون دروازه 
اش داشته است. گلری که در بیست و پنج سالگی 
تا همین جای فصل بسیار خوش درخشیده و در اوج 
آمادگی به سر می برد. آخرین گلی که دریافت کرده 

است مقابل پرسپولیس تهران در شهرآورد 85 پایتخت 
از روی نقطه ی پنالتی بوده و 450 دقیقه در لیگ برتر 
گلی را دریافت نکرده است. او یکی از غافلگیرکننده 
ترین نام هایی فصل جاری است که در صدر بهترین 
دروازه بان های لیگ هفدهم نام او به چشم می خورد. 
عملکرد خوب حسینی در دیدارهایی که به میدان 
رفته است باعث شده است تا کارلوس کی روش از 
وی برای حضور در اردوی پیشین تیم ملی دعوت به 

عمل بیاورد.
بی شک عطش برای موفقیت، قدرت و انحصار طلبی 
در دوران  بارز سید مهدی رحمتی  ویژگی های  از 
بازیگری او بوده که همواره در او وجود داشته است. 
کنیم که حضور »محمد  انحصاری صحبت می  از 
محمدی« و »وحید طالب لو« در استقلال را تاب 
اخلاقی سید مهدی  ثبات  و  از ضعف خلق  نیاورد! 
همه  با  باشیم  داشته  ای  اشاره  نیست  بد  گفتیم. 
درگیری هایی که او در این سال ها با مربیان متعدد 
تیم ها به خصوص استقلال داشته است. از امیر قلعه 
نویی و ماجراهای زشت و زننده ای که بین این دو در 
مستطیل سبز در دیدار بین تراکتور-استقلال پیش 

آمد گرفته تا اتفاقات همیشه مرموز با پرویز مظلومی 
و همین فصل هم علیرضا منصوریان. اختلافات با کی 

روش و جا ماندن از تیم ملی هم که بماند... 
هرچه که هست اوضاع به هیچ وجه بر وفق مراد او 
نیست. شاید بهتر باشد که آقای کاپیتان یک بازنگری 
کلی بر رفتار و اخلاق حرفه ایش داشته باشد. شاید هم 
واقعا دوره ی او در استقلال به سر آمده است و بهتر 
باشد با انتقال به تیمی مثل سپاهان که در این پست 
از ضعف بسیاری رنج می برد هم خود را احیاء کند و 
هم کمی از فضای حاشیه ای و سنگینی که برایش 
بر روی نیمکت آبی های پایتخت شکل گرفته است 

رهایی پیدا کند. 

سید از عرش تا فرش

آقا مهدی نه نگو، برو!

گری اسپید انقلاب فوتبال ولز

 یک رهبر واقعي

هرچه کی روش می خواهد
باید در اختیارش قرار دهند

پروین: 
مسی بهتر از

 رونالدو است

آقا مهدی
 نه نگو، برو!

سید از عرش تا فرش
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ورزش

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

کفش های جدید، فوق العاده ...زنده باد مادرید ...کی می خواد بازی کنه؟! در ابوظبی ...

ستاره فرانسوی در حالی در تابستان سال قبل 
به عنوان گران ترین بازیکن وقت تاریخ فوتبال 
بازگشت که زیدان نیز تلاش  الدترافورد  به 
انتخاب  اما  او کرد؛  قانع کردن  برای  زیادی 
پوگبا یونایتد بود.پوگبا گفت: »رئال مادرید هم 

در تابستان قبل برای جذب من پیشنهاد داد 
و همزمان یونایتد هم اقدام کرد و من همزمان 

به انتقال به این دو تیم فکر می کردم.
توجه  قلبم  احساس  به  همیشه  من  اما 
یونایتد  به  به من گفت که  قلبم  می کنم. 

بازگردم و نمی دانم دلیل آن چه چیزی بود 
که این اتفاقات رخ داد. اما به هر حال من 
انتخاب  از  انتخاب کردم و هرگز  را  یونایتد 
خودم پشیمان نیستم، زیرا به هر حال این 

انتخاب قلبم بوده است.«

پوگبا: از رد پیشنهاد رئال مادرید پشیمان نیستم

آسمان منچستر هم چنان قرمز است؟!

شاید »فصلی« دیگر...!
مهدی تیموری - دو تیم منچستریونایتد و منچسترسیتی 
یکشنبه شب صد و هفتاد و پنجمین دربی شهر منچستر را 
در یک عصر سرد و برفی برگزار کردند. نبردی که عده ای 
از هفته های قبل تر آن را »فینال« فصل جاری لیگ جزیره 
می دانستند. مسابقه ای که برای هردو تیم حکم شش امتیاز 
خیلی مهم برای ادامه ی فصل را داشت. برای پپ و شاگردانش 
از این جهت که راهشان برای قهرمانی هموارتر و با اعتماد به 
نفسی قوی تر از قبل اختلاف امتیازشان با تیم دوم جدول را به 

عدد 11 می رساندند که رساندند! 
خوزه  برای  فصل  های  بازی  ترین  مهم  از  یکی  دیدار  این 
و  با پپ  محسوب می شد. یک دربی سنتی. دیداری دیگر 
فرصتی برای ترمیم رکورد ضعیف اش مقابل او. حفظ تیمش 
نگه  »قرمز«  آنکه:  دیگر  مهم  و موضوع  قهرمانی  در کورس 

داشتن آسمان منچستر!
فرگوسن  سرآلگس  که  زمانی  از  زیادی  نسبتا  های  سال 
خواند  صدا«  و  سر  پر  های  »همشهری  را  منچسترسیتی 
بی  تیمی  را  ها  آن  ای که همگان  زمانی  می گذرد. مقطع 
ریشه که برای قهرمانی در جام های بزرگ فقدان شخصیت 
لازم است می دانستند. شاید این تئوری در فوتبال کلاسیک 
و قبل تر از 2000 درست تر به نظر بیاید. اما فوتبال امروز 
صنعتی تر و بی رحم تر از آن است که برای موفقیت یک تیم 
منتظر قدمت و تاریخ آن تیم بماند. نقش اصلی فوتبال امروز 
را »پول« ایفا می کند و اگر نقش مکملی هم بود باقی موارد... 
زخم کهنه ی میان پپ و خوزه از فصل پیش دهان باز کرده 
است. گرچه در گفتگوها سعی در تحسین یکدیگر دارند اما 
همگان می دانند که روابط این دو هرگز خوب نبوده که هیچ 
روز به روز تیره تر از قبل شده است. از زمان رقابتشان برای 
تکیه بر هدایت بارسلونا و ماجرای پروتکل نه گانه ی این تیم 
برای استخدام یک سرمربی برای باشگاه که مورینیو نتوانست 

طبق آن به نیمکت داغ نوکمپ برسد.
کمی بعدتر آن حذف تلخ پپ از اینتر خوزه در لیگ قهرمانان و 
دویدن های فراموش نشدنی و شیطنت آمیز خوزه پس از سوت 
پایان بازی در میانه ی میدان. سپس ال کلاسیکوهای جنجالی 
از شکست 5-1 خوزه مقابل پپ تا شکستن رکورد امتیاز رئال 
مورینیو در یک فصل لالیگا.حال این دشمنی دیرینه از فصل 
پیش به جزیره رسیده است. فصل گذشته هردو در لیگ ناکام 
ماندند اما فصل جاری را پپ و تیمش برق آسا آغاز کرده و ادامه 
می دهند. شاید نوبت برتری خوزه بر پپ فصل بعدی باشد. البته 
که هنوز هم برای قضاوت این فصل زود است و به هیچ تیمی در 

ماه دسامبر جام قهرمانی نداده اند.

کلام اول

شرحی بر حال و هوای اولدترافورد پس از دربی

درگیری شدید در تونل
در دربی منچستر

استادیوم  تونل  در  درگیری شدید  پرونده  از  جزئیات جدیدی 
الدترافورد میان ستارگان سیتی و یونایتد فاش شده است.

حساس ترین دیدار این هفته لیگ برتر با برتری 1-2 سیتی 
خاتمه یافت اما این دیدار در پایان دستخوش حوادث فراوانی بود و 
بازیکنان دو تیم بعد از سوت پایان در رختکن الدترافورد به شدت 

با هم درگیر شدند.
در ابتدا مورینیو از شادی بیش از حد بازیکنان سیتی عصبانی شده 
و با تذکر به ادرسون، او را به اتلاف وقت در صحنه موقعیت مهم 
لوکاکو در پایان بازی نیز متهم کرد که این اتفاق جرقه درگیری 

شدیدی میان اعضای کادر فنی و بازیکنان دو تیم بود.
در ادامه و همانند پرونده های جنایی، لحظه به لحظه درگیری رخ 

داده در تونل استادیوم را با جزئیات بررسی خواهیم کرد؛
1- هنگامی که مورینیو صدای شادی تمسخر آمیز بازیکنان سیتی 
را از رختکن آنها می شنود، عصبانی شده و به سمت اتاق رختکن 
سیتی می رود و حملات کلامی خود را آغاز می کند؛ شما هیچ 

احترامی برای ما قائل نیستید.
2- بعد از آن اخباری در مورد توهین مورینیو به ادرسون سنگربان 
سیتی گزارش می شود و آنها به دو زبان انگلیسی و پرتغالی با 

یکدیگر درگیری لفظی پیدا می کنند.
3- مورینیو با پرتاب بطری های پاب از سوی رقیب مورد هجوم 
قرار گرفت و این موضوع توسط کادر فنییونایتد به رختکن این تیم 
انتقال داده شد؛ بازیکنان نیز متوجه شدند سرمربی تیمشان مورد 

هجوم با بطری آب قرار گرفته است.
4- با رهبری مارکوس روخو مدافع مصدوم یونایتد، بازیکنان این 
تیم از رختکن خارج شدند و کاپیتان شیاطین سرخ آنتونی والنسیا 

نیز رفتار تمسخرآمیز بازیکنان سیتی به ستوه آمد.
5- چهار بازیکن دیگریونایتد به نام های هررا، راشفورد، لوک شاو 
و توانزبه نیز به صف مارکوس روخو و والنسیا پیوسته و درگیری 

شدت گرفت.
6- از آن سو بازیکنان سیتی از جمله ونسان کمپانی نیز به صف 
درگیری ملحق شدند و درگیری و پرتاب اشیا بیشتر شد و در این 
میان فرناندینیو با ضربه ای ناگهانی مواجه شده و یک بطری نیز 
به صورت آرتتا دستیار گواردیولا برخورد کرد. )شایعاتی در مورد 

پرتاب آن توسط لوکاکو شنیده شده است(
7- دیگر بازیکنان و اعضای کادر فنی نیز به این درگیری اضافه 
شده و تعداد حاضران در ماجرا به 30 نفر رسید که ترسیم کننده 
از  پر  باریک  راهروی  یک  است؛  بوده  راگبی  ورزش  های  نزاع 

بازیکنانی که در حال اثبات قدرت خود بودند.
8- کاپیتان یونایتد مایکل کریک که فرصت حضور در میدان 
را نیافت نیز در حال جدا کردن طرفین درگیری بود؛ از طرفی 
بازیکنان سیتی را به بی احترامی متهم می کرد و از سوی دیگر از 

هم تیمی هایش خواست به رختکن بازگردند.
در نهایت این دیدار با برتری دو بر یک منچسترسیتی مقابل 
همشهری به پایان رسید و اختلاف آن ها با تیم دوم لیگ برتر 
و  فردا شب خوزه  رسید.  امتیاز  به 11  منچستریونایتد  یعنی 
شاگردانش در اولدترافورد به مصاف بورنموثی می روند که در با 
کسب شانزده امتیاز از 16 بازی در رتبه 14ام جدول به سر می برد 
در سو ی دیگر شاگردان پپ گواردیولا باید در لیبرتی استادیوم 
به مصاف سوانزی بحران زده ای بروند که هفته هاست در جایگاه 
نوزدهم جدول جا خشک کرده اند و از شانزده بازی تنها موفق به 

کسب 12 امتیاز شده اند.

تحولات بزرگ در انتظار
 دروازه رئال مادرید

با افزایش احتمال انتقال کپا، سنگربان جوان بیلبائو به رئال ممکن 
است تغییراتی درون دروازه این تیم صورت پذیرد.

اخبار فراوانی در مورد احتمال انتقال 25 میلیون یورویی کپا 
به مادرید حتی در همین زمستان شنیده شده و بسیاری این 
سنگربان آینده دار را جانشین کیلور ناواس می دانند.همچنین 
گزینه هایی مانند دخیا و کورتوا نیز برای تابستان بعد مطرح شده 
اند که شانس دومی برای انتقال به برنابئو بیشتر است. اخبار حاکی 
از آن است که فلورنتینو پرز خیلی علاقه ای به حفظ ناواس ندارد 
و علاقمند است گلری درون دروازه این تیم قرار بگیرد که بیشتر 

به پروژه کهکشانی ها شبیه باشد.
اما به هر حال و طبق ادعای مارکا، کیلور ناواس به کادر فنی و 
مدیریت رئال اطمینان داده که قصد جدایی ندارد و حاضر است با 

سنگربانان نامبرده برای حضور در ترکیب اصلی رقابت کند.
اما در چنین شرایطی کیکو کاسیا دیگر جایی در رختکن لوس 
بلانکوس نخواهد داشت و با ورود هر یک از این گلرها محبور به 

ترک رئال مادرید خواهد شد.

خبر

خبر

اسپید،  اندرو  گري  سیفی-  محمدحسین 
کاپیتان و سرمربي اسبق ولز است که با 535 
بازي در لیگ جزیره، از این حیث رکورددار 
است. او سابقه قهرماني با لیدزیونایتد در لیگ 
انگلیس در سال  انگلیس، مرد سال فوتبال 
1993 و نایب قهرماني با نیوکاسل در جام 

حذفي را دارد.
او، یکي از نمادهاي لیگ انگلیس و در حالي 
که هدایت تیم کشورش یعني ولز را برعهده 
داشت، در 42 سالگي به زندگي خودش پایان 

داد.
فاکس  تلویزیون  در   ،2011 نوامبر   26
انگلستان حاضر شد و از امیدواري اش براي 
صعود به یورو 2012 سخن گفت.ساعت 1 به 
وقت محلي مصاحبه تمام شد و با آلن شیرر 
مسابقه نیوکاسل و منچستریونایتد را تماشا 
کردند و حدود ساعت 5 به خانه برگشت.صبح 
روز بعد ساعت 7، همسرش جسد اسپید که 
از سقف با طناب آویزان بود را در گاراژ خانه 

پیدا مي کند.
امر  فوتبال،  بازیکنان  میان  در  خودکشي 
نفر  وقتي یک  به خصوص  نیست.  متداولي 
در اوج دست به همچین کاري بزند. وقتي 
باشگاه  شاخص  بان  دروازه  انکه«  »رابرت 
قطار  زیر  را  پاییز 2010 خودش  در  هانوفر 
انداخت و کشته شد، این توجیه وجود داشت 
که وي از بیماري روحي رنج مي برده است. 
اما هرسال وقتي به سالگرد خودشکي »گری 
اسپید« افسانه اي مي رسیم، این سوال همواره 
بي جواب دوباره تداعي مي شود؛ چرا گري 
اسپید همیشه قدرتمند باید دست به چنین 

کاری بزند؟
بسیاری معتقدند، موفقیت چشم گیر ولز در 
یورو 2016، ریشه در روزهاي سرمربي گري او 
در همان 1 سال منتهي به مرگش دارد. مردي 
که ولز را در کمتر از 1 سال از رتبه 115 ام 
فیفا به 45ام رساند. نیل تیلور، مدافع تیم ملي 
ولز معتقد بود: »او انقلابي در فوتبال ولز ایجاد 
کرد.وي کنترل کل مجموعه را به دست گرفت 

و همه چیز را دگرگون کرد و گفت باید از صفر 
شروع کنیم.« 

جز  اسپید  گري  از  شاید  کسي  تر  کم 
هاي همیشگي، صحبت  لبخندها، شوخي 
در مورد فوتبال و امیدواري نسبت به آینده، 
و  ها  دوربین  باشد.  دیده  یا  چیزي شنیده 
رسانه ها، ابزار مناسبي براي شناخت اسپید 
نبودند و شاید براي این است که کماکان 
هیچکس به دلیل روشني براي خودکشي او 

نرسیده است.
رایان  اوون،  مایکل  مثل  نزدیکش  دوستان 
هم  کولمن  کریس  و  نولان  کوین  گیگز، 
حتي تنها تصویري که از او به یاد مي آورند، 
خنده هاي معروفش است. کریس کولمن- 
سرمربي ولز در یورو2016- در مصاحبه اي 
گفت:»او واقعا فضاي آرام و خوشحال را دوست 
در  خندیدن  و  گفتن  جوک  عاشق  داشت. 
زمین بود. گري خنده منحصر به فرد خودش 
و  ها میخندید  بچه  و مثل دختر  را داشت 

هیچوقت ترکش نکرد.«
با این همه همسرش مي گوید، روزهاي آخر 
لبخندهاي اسپید ساختگي بودند و از مدتها 
پیش فکر پایان دادن به زندگي اش را در سر 
مي پرورانده است. لبخندهایي که هیچوقت 
اجازه ندادند کسي از رازهاي دروني اسپید، 

باخبر شود.
شاید بتوان شخصیت و زندگي اسپید را در 
جمله معروف مارتین تایلر در دیدار ولز مقابل 
بلژیک در مقدماتي جام جهاني 98 که گفت 
»گري اسپید به ولز امید مي بخشه«، خلاصه 
کرد. اما چرا او در امید دادن به خودش ناکام 

مانده است؟ 
تابیدن خورشید  ها،  تناقض  این  تایید  مهر 
از پس ابرها درست در لحظات تلخ و گریان 
استادیوم لیبرتي سوانسي پس از اعلام خبر 
هاي  اشک  که  لحظاتي  است.  اسپید  مرگ 
و  اسپید  نزدیک  دوستان  از  گیون«،  »شي 
دروازه بان وقت استون ویلا، آن را در تناقض 

بیشتري با تابش آفتاب امید قرار مي داد.

گری اسپید؛ انقلاب فوتبال ولز

 یک رهبر واقعي

گواردیولا: ما احترام زیادی برای 
رقبا قائل هستیم

در روزهای اخیر اخبار فراوانی در مورد شادی اغراق آمیز 
بازیکنان سیتی و واکنش شیاطین سرخ شنیده شده 
که گواردیولا در کنفرانس مطبوعاتی پیش از بازی برابر 

سوانسی آن را تکذیب می کند.
گواردیولا گفت:»واکنش ما غیرطبیعی نبود و شادی 
بازیکنانم همانند پیروزی برابر ساوتهمپتون بود. به هر 
حال ما در دربی و برابر بهترین رقیب خود پیروز شده 
بودیم. من فکر می کنم دیگر تیم ها مانند یونایتد و 
آرسنال هم پیروزی خود را جشن می گیرند. کجا؟ در 

رختکن دربسته. 
به من اعتماد کنید، درست است ما خوشحال بودیم، زیرا 
همه تیم های جهان بعد از برتری در دربی خوشحال 
هستند. در اولدترافورد شما باید از رختکن تیم مهمان 
برای رسیدن به رختکن خود عبور کنید؛ اما ما داخل 

رختکن خود بودیم و کاری نکردیم.
بعد از بازی بازیکنان با هم دست دادند و مشکلی نبود. 
با هواداران در حال جشن  نیز  ما  بازیکنان  از  برخی 
گرفتن بودند. ما احترام زیادی برای رقبا قائل هستیم 
و وقتی پیروز شویم جشن می گیریم و وقتی ببازیم هم 

شکست را قبول می کنیم.
ما بعد از بازی با ناپولی در لیگ قهرمانان هم جشن 
گرفتیم و این اتفاقی طبیعی است؛ اما من امیدوارم دیگر 

اتفاقات بعد از بازی با یونایتد تکرار نشود.«

دفاع عجیب مدافع بارسا از 
عملکرد رونالدو

کنار  در  هم  کردن  بازی  شانس  از  همچنین  سمدو 
رونالدو و هم لیونل مسی ابراز خوشحالی کرد.

سمدو گفت: »رونالدو خیلی در لالیگا گلزنی نکرده اما 
پاس گل های زیادی داده و در لیگ قهرمانان نیز بارها 
گلزنی کرده است. اما به طور کلی به نظر من مقصر این 
شرایط رونالدو نیست زیرا در کل رئال مادرید خیلی 
خوب بازی نمی کند و اوست که مورد انتقاد قرار می 
گیرد. رونالدو ممکن است در توپگیری خیلی موفق 
نبوده و رئال نیز فرصت های زیادی را ایجاد نکند، اما 
رونالدو هنوز هم یک بازیکن بزرگ است که همه کار در 

زمین می کند.
من بسیار خوش شانس هستم که هم در کنار مسی و 
هم رونالدو بازی می کنم، زیرا بازیکنان زیادی نیستند 
که این فرصت را دارند که در کنار دو بازیکن برتر دنیا 
بازی کنند. در حال حاضر فقط من و آندره گومس 
ای  ویژه  امتیاز  دارای  من  و  داریم  را  شانسی  چنین 

هستم.
رونالدو و مسی جریان بازی را آسان می کنند و بهترین 
ها هستند و آمارها و رکوردها گویای این مطلب است. 
آنها دارای ویژگی های مختلفی هستند، اما با هر کدام 
از آنها بازی کردن آسان است و فقط کافیست توپ را 

به این دو بدهید تا سرنوشت بازی را مشخص کنند.«

زلاتان: گواردیولا، بدترین مربی 
من بود

زلاتان دوران نسبتا ناموفقی را در نوکمپ سپری کرد. 
ستاره سوئدی مشکلات خود با پپ گواردیولا را حالا 

بازگو کرده است.
زلاتان گفت: »جدایی از اینتر برای من سخت بود؛ زیرا 
رابطه خوبی با موراتی داشتم؛ اما بعد از یک یا دو روز، دو 
باشگاه با هم مذاکره کردند همه چیز انجام شد. بعد از آن 
رایولا به من زنگ زد و ما با هم به آنجا رفتیم، همه کارها 
انجام شده و قرارداد امضا شد. من به گواردیولا گفتم که 
او دیگر بازیکنان را برای مسی قربانی کرده است و وی 

در پاسخ ادعا کرد که مرا درک می کند.
بعد از این اتفاق من نیمکت نشین شدم و گواردیولا 
نیز مشکل را خیلی جالب حل کرد، زیرا او دیگر با من 

صحبت نمی کرد و یا حتی به من نگاه هم نمی کرد!
من به هر اتاقی می رفتم گواردیولا از آن خارج می شد و 
هرگاه من می خواستم او را ملاقات کنم به جای دیگری 
می رفت، پس من متوجه شدم که چیزی فراتر از فوتبال 
وجود دارد. من در اولین روز تمرین به یاد می آورم که 
او به من گفت بازیکنان بارسلونا به تمرین با فراری یا 
پورشه نمی آیند. او پیش از این من را قضاوت کرده بود 
در حالیکه شناختی از من نداشت. من در آینده متوجه 
شدم که چنین مشکلاتی برای اتوئو و مانزوکیچ هم رخ 
داده است. گواردیولا بدترین مربی من بود، زیرا هنوز بالغ 
نشده بود وگرنه یک مرد مشکلات خود را حل می کند.«
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ورزش

برانکو در کنار بهترین مربیان جهان
برانکو در حالی در رده 141 بهترین مربیان جهان قرار گرفت که مربیان مطرحی 

در رتبه ای نزدیک به او قرار گرفتند. در رده 136 تا 141 که برانکو حضور دارد این 
مربیان قرار گرفته اند: 136-دانیل راموس )ماریتیمو(، 137-ژوئرونس )بوردو(، 138-
وورو )والنسیا-مربی سابق(، 139-پائولو سوسا)فیورنتینا( ، 140-رافائل ویکی 

)بازل( و 141-برانکو ایوانکوویچ )پرسپولیس(. 

هافبک سپاهان به پیکان پیوست
شاهین ثاقبی در فصل جاری با پیراهن تیم سپاهان در لیگ حضور داشت، پس 

از فسخ قرارداد با این تیم راهی پیکان تهران شد. ثاقبی که از جمله بازیکنان تیم امید 
ایران در راه المپیک ریو محسوب می شد، پس از درخشش در جمع انزلیچی ها برای 
خدمت سربازی راهی تراکتورسازی شد و پس از دو فصل خوب در این تیم یک 

بار دیگر به انزلی بازگشت تا به همراه این تیم در لیگ یک بدرخشد.

فرهاد کاظمی مدیر فنی سپیدرود می شود
فرهاد کاظمی به احتمال فراوان مدیرفنی سپیدرود رشت می شود.مالک جدید 

سپیدرود رشت قصد دارد فرهاد کاظمی را به عنوان مدیرفنی تیم فوتبال سپیدرود 
انتخاب. امروز قرار است جلسه ای در تهران بین کاظمی و مالک جدید سپیدرود 
برگزار شود تا طرفین برای عقد قرارداد با هم مذاکره کنند. کاظمی فصل قبل 

سرمربیگری ماشین سازی تبریز را برعهده داشت.

سوشا، ترافیک دروازه ها را بیشتر کرد
مکانی سرانجام صنعت نفت را برای ادامه فوتبال انتخاب کرد تا در سال منتهی 

به جام جهانی هرچه بیشتر دیده شود و در صورت نمایش های خوب، مورد اعتماد 
کارلوس کی روش نیز قرار بگیرد. او که در سال های اخیر حضور در تیم ملی را تجربه 
کرده، سابقه یک بازی در مقدماتی جام جهانی 2018 را هم دارد و به جز بیرانوند، 

تنها دروازه بانِ ایرانی به میدان رفته ی مقدماتی جام جهانی نیز بود.

بختیار رحمانی از پیکان جدا شد
رحمانی در پنجره ی تابستانی لیگ هفدهم از تیم فولاد خوزستان جدا شد تا بار 

دیگر زیر نظر مجید جلالی روزهای اوجی که با این مربی در فولاد داشت را تکرار کند، 
اما این بازیکن نتوانست نمایش های خوبی در این تیم داشته باشد و در نهایت پس از 
توافق با مدیران باشگاه از این تیم جدا شد. او برای دومین سال پیاپی پس از نیم 

فصل حضور در یک باشگاه راه تیم دیگری را در پیش خواهد گرفت.

جذب مهاجم خارجی برای استقلال قطعی شد
سیدرضا افتخاری در این باره گفت: ما دست روی هر بازیکنی می گذاریم قرارداد 

دارد و این موضوع کار جذب بازیکن را سخت می کند. طبیعی است که باشگاه ها 
بازیکنان خوب خود را در نیم فصل از دست نمی دهند. او در رابطه با تقویت خط حمله 
گفت: با این شرایط باید دنبال بازیکن خارجی باشیم تا بتوانیم استقلال را تقویت 

کنیم و تیم قدرتمندی را روانه بازی های لیگ قهرمانان آسیا کنیم.

اخبار داغ فوتبال

مربی خارجی خوب یا بد
پول هایی که با انتخاب غلط

به باد می رود

محمد  نیک آیین

فوتبال ورزشی است که بین اکثر مردم طرفداران بسیاری دارد و 
کشور ما نیز از این قاعده مستثنا نیست. در سال های اخیر که 
مربیان خارجی در فوتبال کشور فعالیت داشتند به ویژه حضور 
کی روش به عنوان سر مربی تیم ملی، صحبت از پول و دست مزد 
این مربیان به میان آمده است و اینکه این پول در جای نادرست 
هزینه می شود. گاه برخی نظر می دهند که با اتکا به مربیان 
داخلی هم می توانیم تیم ملی با صلابت داشته باشیم! با توجه به 
عملکرد و عدم موفقیت مربیان داخلی در سال های اخیر و با توجه 
به راه یابی قدرتمند تیم ملی به جام جهانی گزینه مربی داخلی 

چندان جایز به نظر نمی رسد.
بحث پول های پرداختی به مربیان خارجی تا امروز مختص کی روش 
و تیم ملی بوده است و بررسی عملکرد دیگر مربیان شاغل در کشور 
مغفول مانده است. کرانچار یکی از مربیان خارجی که هدایت تیم 
سپاهان را به عهده دارد، با 3 برد در پایان نیم فصل اول جایگاهی 
بهتر از دوازدهمی به دست نیاورد و همچنان بر روی نیمکت این تیم 
باقی مانده است. لوکا بوناچیچ از دیگر مربیان خارجی بود که در تیم 
گسترش فولاد فعالیت می کرد که با صرف هزینه های بالا پس از 
چند نتیجه ضعیف برکنار شد و با جایگزینی فیروز کریمی در این 
تیم وضعیت برای آن ها بهبود یافت. علاوه بر این دو مربی که در 
لیگ برتر فعالیت داشتند، بگوویچ با سابقه چند ساله در فوتبال ایران 
و شناخت و تجربه کافی از چگونگی فوتبال کشور و با صرف هزینه 
هایی نسبتا زیاد در تیم گل گوهر سیرجان نتوانسته نتیجه مطلوبی 
بگیرد و در حال حاضر این تیم در جایگاه دهم لیک یک کشور 
قرار دارد. با نگاهی به عملکرد مربیانی همچون کی روش و برانکو 
و مقایسه وضعیت تیم هایشان با دیگر تیم هایی که مربی خارجی 
سکان هدایت آن ها را به عهده دارد می توان نتیجه گرفت که اگر 
پول را در جای مناسب فوتبال هزینه کرد به یقین نتیجه برای فوتبال 

و منتقدین و هم برای مردم قابل قبول خواهد بود.
اینکه برخی افراد برای هدف خاص و سودجویی هدف دار وضعیت 
دریافتی برخی مربیان خارجی شاغل در کشور را مورد بررسی 
قرار می دهند کاملا مشخص است چرا که اگر مقصد جلوگیری 
از خروج ارز این موضوع پیگیری می شد باید توجه بیشتری به 
عملکرد مربیانی داشته باشیم که علاوه بر صرف هزینه های بسیار 

نتوانستند در فوتبال نتیجه مطلوب کسب کنند.

یادداشت

امروز  آسیا  فوتسال  ملت های  جام  مسابقات 
قرعه کشی شد که 16 تیم در 4 گروه با هم 
رقابت می کنند. این مسابقات در سال 2018 به 

میزبانی چین تایپه برگزار می شود.
گروه بندی کامل به شرح زیر است:

گروه A: چین تایپه، ویتنام، مالزی، بحرین

گروه B: ازبکستان، ژاپن، تاجیکستان، کره جنوبی
گروه C: ایران، عراق، چین، میانمار

گروه D: تایلند، قرقیزستان، لبنان، اردن

حریفان تیم ملی فوتسال مشخص شدند

نگاه اول

چهره خوب:
علی دایی

از  زیادی  مدت  از  هنوز 
فاجعه زلزله ی غرب کشور 
گذرد  نمی   - کرمانشاه   -
از  ای  اطلاعیه  با  دیروز  که 
نزدیکان  و  دایی  سوی علی 

وی مبنی بر جمع آوری مبلغی نزدیک به 9 میلیارد تومان 
تنها از طرف علی دایی برای کمک به هموطنان زلزله زده ی 
کشورمان شدیم. متاسفانه این حادثه دلخراش در کرمانشاه و 
تبعات منفی آن در سرتاسر این استان و پس لرزه هایش در 
برخی شهرستان ها حتی تا به امروز نیز موجب تاریکی کشور 
شده اند. اما در این سیاهی ها شاید نقطه ی کوچک روشنی 
هم وجود داشته باشد و آن مشارکت همگانی تمام مردم برای 
کمک رسانی به هم نوعشان به ویژه حضور برخی از ورزشکاران 
از جمله علی دایی عزیز و روحیه ی پهلوانی اش است که 
همیشه در ترویجاین امر و معرفت تراز اول بوده اند و هستند.

چهره بد:
دلالان همیشه در صحنه!

پایان  فرارسیدن  باتوجه 
هفدهمین  اول  فصل  نیم 
لیگ  های  رقابت  ی  دوره 
مقتدرانه  قهرمانی  و  برتر 
به   پرسپولیس،حال  ی 
و  پرتنش  داغ،  روزهای 

جذاب نقل و انتقالات نیم فصل رسیده ایم. نکته تنها این 
نیست. اکنون تنوز مذاب دلالان نقل و انتقالاتی نیز داغ و 
داغ تر می شود.  باید یکبار هم که شده برای همیشه ریشه 
ی دلالی نادرست از افرادی که درک نادرست از فوتبال 
های  اسم  مکند خشکاند.  می  را  فوتبال  خون  و  داشته 
تکراری، لینک های تکراری و پول هایی که از این جیب به 
آن جیب می روند! در این شماره به طور مشخصی پیش از 
شروع نقل و انتقالات نیم فصل فوتبال »محض اطمینان« 
چهره ی زشت را لایق این عزیزان یعنی دلالان همیشه در 

صحنه می دانیم!

 چهره زشت:
خوزه مورینیو 

کوچکترین شکی نیست که 
خوزه مورینیوی پرتغالی یکی 
از برترین سرمربیان فوتبال 
در دنیا بوده و هم چنان هم 
در همین سطح خود را حفظ 
کرده است. اما این دلیل نمی 

شود که انتقادات جدی به او وارد نباشد. در یک فصل و نیمی 
که از حضور او بر روی نیمکت داغ »تئاتر رویاها« می گذرد 
همواره در بازی های بزرگ به ویژه در لیگ و در مقابل شش 
تیم برتر معروف - تاپ 6 - شاهد بازی به شدت تدافعی و 
غیرهجومی و ریسکی و بعضا تا حدی »اتوبوسی« از او و تیمش 
بوده ایم. چیزی که لااقل با ریشه و خواسته های هواداران 
منچستریونایتد همخوانی ندارد! بهتر است آقای خاص فوتبال 
کمی شیوه اش را در بازی های بزرگ دستخوش تغییرات کند 
تا شاید اینگونه با بدشانسی در خانه مقابل همشهری خود 
تسلیم نشوند تا امیدهایشان برای کسب عنوان قهرمانی در 

لیگ کمرنگ و کمرنگ تر بشود. 

بررسی عملکرد خانگی لیگ یکی ها؛

انقلاب کرج
قلعه عقاب های لیگ یک

اول  دسته  لیگ  نخست  فصل  نیم  پایان  تا 
خانگی  دیدارهای  جدول  در  البرز  اکسین 
با اختلاف  و  را داشته است  بهترین عملکرد 

معناداری در صدر جدول قرار دارد
نیم فصل نخست لیگ فرسایشی دسته اول 
یکشنبه گذشته به اتمام رسید.یکی از نکات 
برجسته نیم فصل اول لیگ بدون شک اقتدار 
اکسین البرز در بازی های خانگی است.تیمی 
که در کرج هوادار چندانی ندارد با این حال 
موفق شده قلعه عقاب های لیگ یک را در 
انقلاب کرج بنا کند.اکسین در 9 دیداری که 
در نیم فصل نخست در خانه به میدان رفته 

7 بار پیروز شده و دو بار نیز برابر رقبای خود 
متوقف شده.

به جز اکسین تنها ملوان چنین عملکردی را 
از خود بر جای نهاده با این تفاوت که مصاف 
پایان  به  فصل  نیم  در  ملوان  خانگی  های 
نرسیده و آنها روز پنجشنبه باید در خانه از 
میزبانی  معوقه  دیداری  در  رفسنجان  مس 
کنند که باید منتظر ماند و دید آیا شاگردان 
دست نشان می توانند مانند اکسین نیم فصل 
اول را بدون شکست خانگی به پایان ببرند یا 

خیر؟
نیز در کرج عملکرد  اکسین در جام حذفی 

شاگردان  و  نهاد  جای  بر  خود  از  درخشانی 
دو  با  شدند  موفق  برتر  دیداری  در  لطیفی 
روی  پیش  از  را  برتری  لیگ  سایپای  گل 
نتایج درخشان  بردارند.اکسین در سایه  خود 
خانگی اینک از مدعیان اصلی صعود به لیگ 
برتر محسوب می شود و در جدول دیدارهای 
خانگی نیز با اختلاف 4 امتیازی در صدر قرار 
دارد البته این جدول ناهمگن است با این همه 
نکات جالب توجه ای را می توان از آن دریافت.

به عنوان مثال سپیدرود فصل گذشته در هیچ 
یک از جدال های خانگی شکست نخورد و در 
شرایطی که در بیرون از خانه از 17 دیدار 7 بار 

متحمل شکست شد با این حال اقتدار خانگی 
برای صعود سرخ های رشت کافی بود.

اکسین به همراه نفت مسجدسلیمان بیشتر 
از هر تیم دیگری در خانه دروازه حریفان را 
گشوده یعنی 14 بار و به طور میانگین هر 162 
دقیقه یک بار دروازه این تیم در خانه گشوده 
شده.از سوی دیگر آمار صبای قم و راه آهن 
تهران در خانه بسیار ناامید کننده بوده.تنها تیم 
های بدون برد در خانه که میزبان های مهمان 
بازی های  و در جدول  اند  داده  نشان  نوازی 
خانگی نیز مانند جدول کلی مسابقات در قعر 

جدول قرار دارند.

اسطوره باشگاه پرسپولیس نمایش علی علیپور 
در دیدارهای اخیر در ترکیب این تیم را ستود 
با  را  این روزهای پرسپولیس  اول  و مهاجم 

فرشاد پیوس مقایسه کرد.
باید به پرسپولیس تبریک بگویم.  او گفت: 
هم کادرفنی هم بازیکنان و مدیریت خسته 
نباشند. جای آقای طاهری هم خالی است 
خیلی برای این تیم زحمت کشید و آقای 

برانکو تیمی را درست کرده. آدم کیف می کند 
بازی آن را نگاه می کند. ماشاءا... به این بچه ها. 
خسته نباشید به آنها می گوییم، خیلی عالی 
بودند و به امید خدا نیم فصل دوم هم همین 
طور ادامه داشته باشد. من همان بازی چهارم 
دوباره  هم  امسال  پرسپولیس  گفتم  پنجم 
شخصیت قهرمانی دارد. من فکر می کنم این 
تیم با هفت هشت امتیاز اختلاف و سه تا بازی 

مانده به اتمام لیگ قهرمان شود.
جای  البته  باریکلا.  علیپور؛  این  به  ماشاءا... 
طارمی هم خالی است اگر بود الان همزمان 
با آقای علیپور، آقای گل بود. علیپور واقعا دارد 
قیامت می کند به قول معروف فرشاد پیوسی 
دارد گل می زند. به نظر من  برای تیم ملی 
آقای کی روش به قول ماها یک نگاه خریداری 

به او بکند. او و مسلمان خیلی خوب هستند 
مسلمان دارد دوباره به روزهای اوجش برمی 
گردد.  البته همه تیم خوب هستند. ماشاءا... 
به آن جلال حسینی اینقدر با وجود و با غیرت 
بازی می کند. همه بچه ها خوب هستند از گلر 
بگیر بیا جلو؛ ولی علیپور خیلی خوب است 
تا  باشد  ادامه داشته  ان شاءالله همین طور 

امسال برای قهرمانی آسیا برویم.
وی ادامه داد: چرا قهرمانی آسیا سخت باشد؟ 
تیم پرسپولیس الان چیزی را برای قهرمانی 
آسیا کم ندارد. بازی با الهلال یک اتفاق بود 
بود که  اتفاقی  این ها 4تا گل خوردند.  که 
نمی دانم چه بود، حالا بازیکنان خسته بودند یا 
چیز دیگر، بگذریم... گذشته را رها کنید الان 

را بچسبید.

پروین در مورد وضعیت تیم ملی کشورمان 
از  می خواهیم  اگر  گفت:  جهانی  جام  در 
گروه مان بالا برویم کی روش هر چه می خواهد 
در اختیارش قرار دهند، اگر هم می خواهیم 
اوت شویم که هیچ. باید فدراسیون بنشیند با 
کی روش مشکلات را حل کند هم تیم ملی 
هم پرسپولیس و هم استقلال خیلی خوب کار 
می کنند و توان انجام کارهای بزرگ را دارند.

او در مورد کریستینانو رونالدو نیز گفت: خود 
رونالدو گفته من بهترین بازیکن تاریخ هستم؟!  
ولی من مسی را بیشتر از رونالدو قبول دارم. 
مسی، مارادونا و پله همه در زمان خودشان 
خیلی خوب بودند الان تو این موقعیت من 
مسی را بهتر از رونالدو می دانم حالا توپ طلا 

بگیردیا نگیرد. 

»امید جمشیدی« متولد 67 است. دارای مدرک فدراسیونی 
دان 3 تاپ کیک بوکسینگ، دان 2 کنگ فو، دان 1 فایت رنجر 
مسابقات  دوره  قهرمانی 18  وی  است.  هاپکیدو  دان 1  و 
کشوری و استانی و مقام سوم اوراسیا را در کارنامه کاری خود 
دارد. وی مدارک مربی گری فایت رنجر، هاپکیدو، سورنا، تاپ  
کیک بوکسینگ و مدرک بین المللی مربی گری هنرهای رزمی 

ترکیبی زیر نظر سبک کیک جیتسو را دارد.
همچنین دارای مدرک مدیریت ورزشی، مدرک دوره های 
اکنون دانشجوی مقطع  و  بیلدینگ است  بادی  و  فیتنس 
کارشناسی حقوق است. از سوابق کاری وی می توان به ریاست 
سابق هاپکیدو استان هرمزگان، ریاست سابق سورنا جزیره 

قشم و ریاست سابق فایت رنجر استان البرز اشاره کرد.

درباره نقش مؤثر ورزش در زندگی خود توضیح دهید:
من از سال 1380 ورزش تکواندو را به صورت حرفه ای زیر نظر 
استاد مجتبی نظم ده شروع کردم و بعد از آن ورزش کونگ فو 
را زیر نظر استاد جوانمرد آغاز کردم. تقریبا بعد از آن مسیر 
اصلی خود را در حیطه ورزش پیدا کرده و سراغ ورزش کیک 

بوکسینگ رفتم.

برای   MMA ورزش  مورد  در  توضیحاتی  لطفا 
علاقه مندان به این رشته ورزشی بدهید:

تمام ورزش های رزمی است.  از  ترکیبی  MMA  ورزشی 
اما  انجام می شود  این ورزش داخل قفس  از کشور  خارج 
در ایران با مبارزه در قفس مخالف هستند. اوایل این رشته 
آقای  تلاش های  با  اما  بود  ممنوع  کشور  داخل  ورزشی 
سیامک خرمی رئیس کیک جیتسو این رشته در ایران به 

رسمیت شناخته شد.
من حدود دو سال قبل مدرک مربی گری خود را در این رشته 

کسب کردم. در حال حاضر با نماینده استان یزد، استاد مالک 
در حال همکاری هستم تا بتوانم برای مسابقات آماده شوم.

در  را   MMA رشته   ورزشکاران  و  مسابقات  سطح 
مقایسه با سطح جهانی چگونه ارزیابی می کنید؟

قطعا سطح این ورزش در کشور ما در مقایسه با سایر کشورها 
بسیار ناچیز است. کشورهای دیگر در این رشته لیگ برگزار 
می کنند ولی در ایران سالانه فقط یک مسابقه طی دو- سه 
روز برگزار می شود. استعدادهای بسیار خوبی در این زمینه در 
کشور وجود دارد که با مهیا بودن شرایط می توانند در سطح 

آسیا و حتی در سطح جهانی خودنمایی کنند.

آیا MMA در ایران فدراسیون دارد؟
سبک  نظر  زیر  اما  ندارد  فدراسیونی  رشته  این  خیر. 
کیک جیتسو فعالیت می کند. مسئولان برگزاری مسابقات 
نهایتا می توانند برای سه روز مجوز برگزاری مسابقات را بگیرند 
و تمام مسابقات و نتایج آن باید در همین زمان اندک مشخص 
شود. البته بیشتر ورزش های رزمی لیگ نداشته و مسابقات 

آنها نیز به همین شکل برگزار می شود.

در پایان این گفتگو توصیه و نکته ای برای علاقه مندان 
این رشته دارید؟

بزرگترین توصیه من برای تمامی ورزشکاران رشته های رزمی 
فروتنی و جوانمردی است. از نظر من تمام رشته های ورزشی 
مقدس است اما بسیاری از خانواده ها حتی از این واژه هم 
می ترسند. من 60  شاگرد در البرز دارم که فقط یک نفر 
موفق شده خانواده اش را به شرکت در مسابقات راضی کند. 
امیدوارم با اطلاع رسانی صحیح دید مردم نسبت به این رشته 

ورزشی عوض شود.

در  سلیمانی  علیرضا 
مارشال  جهانی  مسابقات 
حضور  با  که  اسکیت  کاپ 
کشور   11 از  ورزشکارانی 
تهران  میزبانی  به  جهان 
اول  عنوان  شد،  برگزار 
استایل  فری  رشته  در 
بتل و عنوان سوم در رشته 

کلاسیک را از آن خود کرد.
این قهرمان ارزنده البرزی در 
گفت و گو با خبرنگار دنیای 

هوادار گفت: مدت 4 سال است که به 
صورت حرفه ای ورزش اسکیت را دنبال 
می کنم و تاکنون چند مقام استانی و 
شهرستانی را در کارنامه حرفه ای خود 

ثبت کرده ام.
سلیمانی افزود: در این دوره از مسابقات 
جهانی که به میزبانی تهران با حضور 
ترکیه،  فنلاند،  اسپانیا،  از  ورزشکارانی 
چین، عراق، فرانسه، روسیه، افغانستان، 
سطح  شد،  برگزار  اتریش  و  اوکراین 
مشکل  بسیار  را  کار  مسابقات  بالای 

کرده بود.
وی با بیان اینکه طی یک تا دو سال 
اخیر پیشرفت اسکیت در ایران بسیار 
ورزشکاران  داد:  ادامه  بوده  چشمگیر 
بسیاری به این ورزش روی آورده اند که 
علی رغم امکانات محدود، شاهد رشد 

بسیار سریع آنها هستیم.
البرز  استان  در  کرد:  اضافه  سلیمانی 
فضای مناسبی برای تمرین حرفه ای 
اسکیت وجود ندارد از این رو ما به ناچار 
نیاز،  مورد  امکانات  بدون  ها  پارک  در 

حوادث  امر  این  که  کنیم  می  تمرین 
بسیاری نیز در بر دارد.

وی با اشاره به اینکه تمرینات اسکیت 
در البرز به دلیل برودت هوا در زمستان 
تعطیل می شود، گفت: انگیزه بیشتری 
برای ادامه کار حرفه ای پیدا کرده ام و 
درصدد کسب مقام های جهانی و بین 
المللی هستم، البته اگر شرایطی برای 
تمرین حرفه ای اسکیت در البرز فراهم 
شود این روند با تسریع بیشتری دنبال 

خواهد شد.

هرچه کی روش می خواهد، باید در اختیارش قرار دهند

پروین: مسی بهتر از رونالدو است

ورزشکار البرزی عنوان برتر مسابقات جهانی مارشال کاپ اسکیت را کسب کرد

علیرضا سلیمانی: در فکر کسب بیشتر مدال های جهانی هستم

بسیاری از خانواده های ایرانی از MMA  ترس دارند
سهم ناچیز ایران در ورزش های رزمی آزاد در دنیا 

پارسا بیک - هنرهای رزمی ترکیبی یا )Mixed Martial Arts (MMA یک ورزش رزمی کامل است 
که مبارزان می توانند از ضربه های مختلف و فنون درگیری متنوع استفاده کنند. در واقع ترکیبی از تمام 
ورزش های رزمی است. برای آشنایی بیشتر شما با این رشته ورزشی با یکی از فعالان این ورزش گفت و 

گویی داشتیم که در زیر می خوانید:  
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سينما

نگاهی به فیلم های احتمالی  جشنواره سی و ششم فیلم فجر )بخش پایانی(

هشت نفر آخر

کوتاه از جشنواره

سیف اله صمدیان:
انتقاد از پوستر جشنواره، تحت تأثیر 
بازي هاي سیاست زده فرهنگي است

سیف الله صمدیان در گفت وگو 
با ستاد خبری جشنواره فیلم 
فجر درباره پوستر این دوره از 
جشنواره اظهار داشت: معمولا 
در دوره های مختلف، از فرم های 
طراحی  در  روتین  و  تکراری 
پوستر جشنواره استفاده می شد 
ایده  در  خلاقیتی  امسال  اما 
دیده می شود که بر اساس آن، 

سیمرغ از اقیانوس جوشان و خروشان سینما یا فرهنگ ایرانی 
پر می کشد و به اعتقاد من، این ایده بسیار مناسبی برای پوستر 
این دوره از جشنواره است و حتی بال های سیمرغ در آن، از 

نظر ترکیب بندی و فضاسازی درست طراحی شده است.
رئیس هیات مدیره انجمن عکاسان گفت: حس می کنم انتقادهای 
اخیر درباره پوستر جشنواره ملي فیلم فجر، بیش از این که تخصصی 
باشد، تحت تأثیر بازي هاي سیاست زده فرهنگي است و یکسري 
اهداف خاص غیرحرفه اي پشت آن وجود دارد. البته من اصلا نمي دانم 
که چه کسي این نقد منفي را شروع کرد اما زماني که شنیدم برخي 
اظهارنظر کردند بال این سیمرغ از طرح آماده کامپیوتري استفاده 
شده است، متعجب شدم! اولا باید به این دوستان نقاد بگویم که در 
دنیای امروز برای همه چیز در هر ایده ای - چه از طریق سینما و چه 
از طریق گرافیگ- می توان از افتر افکت، فتوشاپ و سایر ابزارهای 
گرافیکی که در دسترس است، استفاده کرد. فقط ایده و اجرای 
مناسب آن لازم است که گرافیست باید به این ایده و اجرا برسد. از 
سویی به قول عباس کیارستمی »اگر شما می توانید کپی کنید، کپی 
کنید به شرطی که یک قدم از کپی جلو بزنید.« یعنی کپی کردن، 
بعضی اوقات افتخار است به شرطی که یک قدم از اصل آن جلو بزنید 

زیرا ایده ای که دارید با اصل آن اجرا، درمی آید.

 ایرج تقی پور:
پوستر جشنواره امسال ویژگی های 

فوق العاده ای دارد
»ایرج تقی پور« در گفت وگو با ستاد خبری جشنواره فیلم فجر 
با اشاره به نکات برجسته پوستر دوره سی و ششم بیان کرد: به 
اعتقاد من، نکات مثبت و برجسته بسیاری در این پوستر نهفته 
است که جای تعجب دارد این همه نکات مثبت در پوستر دیده 
نشده  و از آن سو افرادی که خرده گیر هستند، تمام نظرات شان 

در فضای مجازی بازتاب پیدا کرده است!
تقی پور در ادامه افزود: واقعیت این است خلق پوستر جشنواره ای 
دو وجه دارد. در درجه اول به مهارت و توانایی کار گرافیست 
برمی گردد و از طرفی دیگر به سلیقه، مهارت و توانایی سفارش 
دهنده هم مربوط می شود. این پوستر با تأکید بر سیمرغ جشنواره 
و رعایت اصول گرافیکی جشنواره، از طراحی و اجرای صحیح و 

مناسبی برخوردار است.

l خوک )مانی حقیقی(
»خوک« جدیدترین ساخته ی مانی حقیقی 
اســت که فیلمبرداری آن از اواخر مرداد ماه 
ســال جاری آغاز شــد و مدتی است که به 
اتمام رســیده است. اولین نمایش آن در سی 
و ششمین جشــنواره فیلم فجر خواهد بود. 
فیلمنامــه »خوک« را خود حقیقی نوشــته 
اســت. محمود کلاری مدیریت فیلمبرداری 
را برعهده دارد. فیلم ســینمایی »خوک« از 
فضای فانتزی-رئال برخورددار است. از دیگر 
عوامل این فیلم می توان به امیرحسین قدسی 
)طــراح صحنه(، نگار نعمتــی )طراح لباس( 
و داریــوش صادقپور بعنوان صدابردار نام برد. 
لیلا حاتمی، مینا جعفرزاده، سیامک انصاری 
و حسن معجونی از بازیگران اصلی »خوک« 

حقیقی هستند.

l عرق سرد )سهیل بیرقی(
جدیدترین ساخته ی سهیل بیرقی کارگردان 
فیلم »من« با بازی باران کوثری، امیر جدیدی، 
لیلی رشــیدی،هدی زین العابدین و ســحر 
دولتشاهی پیش بینی می شود با سپری کردن 
مراحل آماده سازی، در جشنواره ی فیلم فجر 
رونمایی شــود. تدوین فیلم »عرق سرد« که 
همزمان با فیلمبرداری توسط بهرام دهقانی 
آغاز شده بود،این روزها آخرین مراحل نهایی 

را سپری می کند.

l کار کثیف  )خسرو معصومی(
»کار کثیف« جدیدترین ســاخته خســرو 

معصومی پــس از فیلم »تابو« اســت. پدرام 
شــریفی، الهام نامی، شاهرخ فروتنیان، لوون 
هفتوان، رضا فیاضی، خیام وقار، مهران نائل، 
اکبر معززی، نیکان فهیم نیا، کامران فیوضات، 
مسعود فروتن و ... بازیگران این فیلم سینمایی 
هستند. گفتنی است؛ »کار کثیف« مضمونی 
اجتماعی دارد و به موضوع کار و مهاجرت می 
پردازد.  »باد در علفزار می پیچد«، »جایی در 
دوردســت«، »رسم عاشق کشی« دیگر فیلم 
های سینمایی خسرو معصومی در سال های 

اخیر بوده است.

l کامیون )کامبوزیا پرتوی(
فیلمبرداری فیلم ســینمایی »کامیون« به 
نویســندگی و کارگردانی کامبوزیا پرتوی با 
مدیریت فیلمبــرداری تــورج اصلانی اوایل 
ســال جاری در ســوریه، عراق و ایران انجام 
شــد. در این اثر ســینمایی، سعید آقاخانی، 
نیکی کریمی، تروســکا جولا، رامین راستاد، 
یعقوب پرسا، نسرین مرادی و ... به ایفای نقش 
می پردازند. کامبوزیا پرتوی تاکنون فیلم های 
سینمایی »ماهی«، »گلنار«، »بازی بزرگان«، 

»کافه ترانزیت« را کارگردانی کرده است.

l لس آنجلس - تهران )تینا پاکروان(
»لــس آنجلس-تهــران« پــس از »نیمه 
شــب اتفاق افتاد« جدیدترین ساخته تینا 
پاکروان است. پرویز پرستویی، مهناز افشار، 
ماهایا پطروســیان، ژوبین رهبر، شــیرین 
یزدان بخش، زهیر یاری، بانی  پال شومون، 

علی جناب و گوهــر خیراندیش بازیگران 
این فیلم سینمایی هســتند. تینا پاکروان 
تهیه کنندگی »لس آنجلــس- تهران« را 
با مشــارکت علی حســینی برعهده دارد و 
نویســندگی آن به صورت مشترک توسط 
تینا پاکروان و آنالی اکبری انجام شده است. 
این فیلم سینمایی در ژانر کمدی- فانتزی 

ساخته می شود.

l مغزهای کوچک زنــگ زده )هومن 
سیدی(

فیلمبرداری »مغزهای کوچــک زنگ زده« 
کــه پس از »خشــم و هیاهــو« جدیدترین 
ســاخته هومن سیدی اســت، اوایل تیرماه 
سال جاری به پایان رسید. اکثر سکانس های 
فیلم در احمدآباد مســتوفی جلوی دوربین 
پیمان شــادمانفر رفت و برخی ســکانس ها 
نیز در شهرک اکباتان فیلمبرداری شد. نوید 
محمدزاده، فرید سجادی حسینی، علی علایی، 
فرهاد اصلانی، مرجان اتفاقیان، نوید پورفرج، 
هامون ســیدی، لادن ژاوه وند، مهیار راحت 
طلب، مهرداد بهاالدینی، معیین شاهچراغی، 
و نازنیــن بیاتی از جملــه بازیگران این فیلم 

هستند.

l من دیوانه نیستم )علیرضا امینی(
فیلمبــرداری فیلم ســینمایی »من دیوانه 
نیستم« جدیدترین ساخته جدید علیرضا 
امینی پس از »دلتا ایکس« بهمن ماه سال 
گذشته در بندر کیاشهر در حد فاصل بین 

رشــت و لاهیجان به پایان رســید. اسامی 
بازیگران این فیلم به این شرح است: مهران 
احمدی، مجیــد صالحی، بــرزو ارجمند، 
هادی کاظمی، محمدرضا هدایتی، سیروس 
کهوری نژاد، محمدرضــا داوودنژاد، دانیال 
مقدم، امید روحانی، مهدی ماهانی و پژمان 
جمشــیدی. آخرین فیلمی کــه از علیرضا 
امینی در سینماها به نمایش درآمد، »انتهای 
خیابان هشــتم« بود که نوروز سال 1391 

اکران شد.

l هزارپا )ابوالحسن داودی(
فیلم ســینمایی »هزارپا« جدیدترین پروژه 
ســینمایی ابوالحسن داودی سه سال پس از 
ساخت »رخ دیوانه« اســت. اوایل خردادماه 
فیلمبــرداری فیلم ســینمایی »هزارپا« به 
کارگردانی ابوالحسن داودی و تهیه کنندگی 
رضا رخشان آغاز شــد. رضا عطاران و جواد 
عزتی بازیگران اصلی فیلم »هزارپا« هستند. 
»هزارپا« بعد از نان، عشــق و موتور 1000 
تجربه تازه ابوالحســن داودی در ژانر کمدی 
محســوب می شــود. داســتان این فیلم در 
دهه 60 می گذرد و بازیگران فیلم »هزارپا« 
عــلاوه بر عطــاران و عزتی، ســارا بهرامی، 
مهــران احمدی، لاله اســکندری ، ســعید 
امیرسلیمانی، شهره لرستانی، امید روحانی، 
ســپند امیرسلیمانی، امیر مهدی ژوله، سینا 
رازانی، حســین ســلیمانی، محمد نادری، 
علی عامل هاشــمی، علی صالحی و نعیمه 

نظام دوست هستند.

فروش )تومان( نام فیلم  

 20,950,000,000 نهنگ عنبر 2: سلکشن رویا 1

19,780,000,000 گشت 2 2

 16,290,000,000 خوب بد جلف 3

 10,781,000,000 اکسیدان 4

 9,125,000,000 ساعت 5 عصر 5

 4,930,000,000 رگ خواب 6

 4,870,000,000 خالتور 7

 4,790,000,000 زرد 8

4,320,000,000 ماجرای نیمروز 9

3,929,000,000 خفه گی 10

 2,815,000,000 خانه دختر 11

 2,806,000,000 زیر سقف دودی 12

 2,640,000,000 نگار 13

 2,630,000,000 سارا و آیدا 14

 2,320,000,000 قهرمانان کوچک 15

 2,120,000,000 برادرم خسرو 16

 2,011,000,000 سه بیگانه 17

 1,980,000,000 ملی و راه های نرفته اش 18

 1,740,600,000 ثبت با سند برابر است 19

 1,530,000,000 آباجان 20

10 فیلم پرفروش روی پرده سینماهای ایران
تا پایان روز دوشنبه 20 آذر 1396

فروش )تومان( هفته نام فیلم  

 4,864,800,000 5 خالتور 1

 4,788,200,000 9 زرد 2

3,929,900,000 7 خفه گی 3

 2,835,100,000 8 خانه دختر 4

 2,350,300,000 9 قهرمانان کوچک 5

 1,742,600,000 2 ثبت با سند برابر است 6

 1,481,300,000 1 آینه بغل )6 روز اکران( 7

 1,439,600,000 2 قاتل اهلی 8

345,200,000 2 آذر 9

229,720,000 2 صفر تا سکو 10

20 فیلم پرفروش سال 1396 سینماهای ایران

پنجاه روز دیگر سی و ششمین جشنواره فیلم فجر آغاز می شود. در بخش سوم معرفی فیلم های احتمالی این دوره از جشنواره از میان آثار سازندگان 
باتجربه و باســابقه، به نام 8 فیلم دیگر برخوردیم که فیلم هایشان می تواند گرمابخش دوره سی و ششم باشد. از میان مهم ترین و قدیمی ترین ها، 
ابوالحسن داودی با کمدی »هزارپا« شاید بتواند خاطره »نان و عشق و ...« در جشنواره بیستم را زنده کند و کامبوزیا پرتوی با »کامیون« به سبک و سیاق 

»کافه ترانزیت« می خواهد یکی از برترین های جشنواره امسال باشد
 مهسا تیموری

وودی آلن، کمدین، بازیگر، کارگردان، نویسنده و موسیقی دان آمریکایی در بروکلین نیویورک در یک خانواده یهودی ثروتمند متولد شد.  آلن فعالیت حرفه ای خود 
را به عنوان یک نویسنده کتاب های طنز و سپس یک کمدین روی صحنه آغاز کرد و سپس در دهه 60 میلادی فعالیت فیلم سازی خود را آغاز کرد.

وی 19 بار نامزد اسکار و چهار بار برنده آن شده است که این جوایز شامل یک اسکار بهترین کارگردانی و سه جایزه اسکار بهترین فیلم نامه غیراقتباسی شده 
او: »آنی هال«، »منهتن«،  فیلم های مشهور  از  است. 

سیمین« موفق به کسب جایزه اسکار بهترین فیلمنامه شد.شب در پاریس« که در رقابت با »جدایی نادر از 

Woody Allen - وودی آلن

دی
 داو

سن
الح

 ابو
 اثر

پا«
زار

 »ه
لم

ه فی
حن

ت ص
 پش

ی از
مای

ن

چهره هفته

جدول فروش

»شرارت فقط حاصل زیاده روی در چیزهای صرفا خوبه«

وقتی هیچ چیز قداست »شوخی« 
را ندارد

مهدی  تیموری

نوشتن از بزرگان همواره سختی های خودش را دارد. چند 
شماره قبل که از آقای »اسکورسیزی« می نوشتم فراموش 
کرده بودم هفته ی گذشته زادروز یکی خاص های کمدی 
یک قرن اخیر بوده است. »وودی آلن« آمیزه ای جادویی از 
حقیقت درونی و شمایل ظاهری فردی ساده دل که دنیا را تلخ 
تر از حد طبیعی نسبت به دیگران می بیند و این فرد چه کسی 
می تواند باشد جز خودش؟ غیر از این نیست که فیلم هایش 
تماما برگرفته از تجارب و زندگی شخصی اش هستند. او با 
تمام وجود سینما را زیسته است و استفاده از عناصر حقیقی و 

وجود ذاتی در سینما و را در حد سطح رهانکرده است. 
این نگاه رئالیستی گاه پا را فراتر از این حرف ها هم گذاشته 
در  درست  آن  و ساخت  زنان«  و  فیلمنامه »شوهران  است. 
برهه ای شکل گرفت که همزمان با جدایی اش از »میا فارو« 
در زندگی واقعی بوده است. این نکته زمانی جالب تر می شود 
که نقش مقابلش را میا فارو بازی می کند! آلن در این اثر 
بیش از هر زمان دیگری پایان خوش و حتی آغاز آن را به باد 

تمسخر می گیرد.
از آلن و آثارش در سینما بارها و بارها گفته شده است. کمتر 
و  تئاتر  عرصه  در  جاز«  »موزیسین  این  که  داند  می  کسی 
نمایشنامه نویسی هم مولفه های خود را دارد. از نمایشنامه های 
کوتاه »دفاعیه ی من« که خودش را در رویا به جای سقراط 
می یابد و با همان لحن خاص خود به شوخی با این فیلسوف 
بزرگ می پردازد و »پرسش« که هجویه ای نیشدار بر دوران 
جنگ داخلی آمریکا در زمان ریاست جمهوری »آبراهام لینکلن« 
»آشوب محض«،  زند«،  می  در  »مرگ  مجموعه ی  تا  است 
آثار  از  »دوباره بزن سام«، »تسویه حساب« و حجم وسیعی 
نوشتاری که کارنامه ای پربار طی شش دهه برای او همراه داشته 
است. کارنامه ای که به قول خودش شاید »شرارتی باشد که فقط 

حاصل زیاده روی در چیزهای صرفا خوبه«!

نامزدهای جوایز گلدن گلوب 
2018 مشخص شدند

نامزدهای هفتاد و پنجمین دوره جوایز سالانه گلدن گلوب 
معرفی شدند تا در روز 7 ژانویه )18 دی( برگزیدگان این دوره 
انجمن مطبوعات خارجی هالیوود، شناخته شوند.  از جوایز 
و گارت هدلوند  بل  وودارد، کریستن  آلفری  استون،  شارون 

اسامی نامزدها را خواندند.
»شکل آب« به کارگردانی گی یرمو دل تورو با هفت نامزدی 
پیشتاز نامزدهای جوایز گلدن گلوب امسال است و فیلم های 
»پست« ساخته استیون اسپیلبرگ و »سه بیلبورد بیرون از 
ابینگ، میزوری« به کارگردانی مارتین مک دونا هر یک شش 

نامزدی به دست آورده اند.
پیشتاز  بخش  هفت  در  نامزدی  با  »لالالند«  گذشته  سال 
نامزدهای جوایز گلدن گلوب بود و در نهایت در تمام بخش ها 
پیروز شد. پیروزی در هفت بخش یک رکورد تازه در تاریخ 
جوایز گلدن گلوب بود. تا پیش از »لالالند« دو فیلم »قطار 
سریع السیر نیمه شب« و »پرواز بر فراز آشیانه فاخته« با شش 
جایزه رکورددار بودند. از دیگر نکات جالب گلدن گلوب امسال 
حضور »دنیل دی لوئیس« در میان نامزدهای بهترین بازیگر 
نقش اول مرد درام می باشد که پیش تر خداحافظی خود را از 

دنیای بازیگری اعلام کرده بود.
از میان این فهرست، برندگان این دوره 7 ژانویه 2018 )بامداد 
دوشنبه 18 دی( معرفی می شوند. در ادامه نامزدهای بهترین 

فیلم درام و کمدی/موزیکال را مرور می کنیم:

l نامزدهای بهترین فیلم درام:
)Call Me By Your Name ( »مرا با نام خودت صدا بزن«

)Dunkirk ( »دانکرک«
)The Post ( »پست«

)The Shape of Water ( »شکل آب«
 Three Billboards ( »سه بیلبیورد بیرون از ابینگ، میزوری«

)Outside Ebbing, Missouri

l نامزدهای بهترین فیلم کمدی موزیکال :
)The Disaster Artist( »هنرمند فاجعه«

)Get Out( »برو بیرون «
)The Greatest Showman( »بزرگت رین شومن«

)I, Tonya ( »من، تونیا«
)Lady Bird ( »لیدی برد«

خبریادداشت

تا به حال با خودتان فکر کرده اید وقتي 
82 سالتان بشود ، چه کار خواهید کرد؟ اگر 
از »وودي آلن« بپرسید، به شما از ایده ي 
کمدي - رمانتیک فیلم جدیدش که بزودي 

جلوي دوربین مي رود، خواهد گفت! 
درست وقتي که سینماي کمدي حال و روز 
خوشي نداشت و همه دیگر از کمدي هاي 
سبک خسته شده بودند، در اواخر دهه 60 
میلادي، جوان عینکي و لاغر اندامي که به 
راحتي اضطراب تمام وجودش را مي گرفت 
و معرکه اي به پا مي کرد، از مکتب نیویورک 
ظهور کرد و خون تازه اي به رگ هاي سینما 
در ژانر کمدي دمید. جواني که تلفیقي از 
جان سختي باستر کیتون، احوال سوزناک 
چارلي چاپلین و نقیضه گویي هاي گروچو 

مارکس را در خود داشت.
نخستین نکته ای که در مورد وودی آلن 
به یاد می آوریم »صداقت« و »روراستی« 
بی حد و مرز اوست. فردی که هیچ ابایی 
از نمایش تمام افکار و عواطفش در هیچ 
لحظه ای ندارد. تا جایی که حتی هنرمند 
و روشنفکر بودن خود را بواسطه »عینک« 
و »نفروش بودن فیلم هایش« باور اشتباه 
عامه ی مردم می داند! با یک مرور کلی 
بر آثارش می توانیم به راحتی تشخیص 

دهیم که تا حد زیادی این آثار تاثیر گرفته 
از زندگی شخصی اش هستند.

وارد  ویژگي ها و هم چنین  این  در کنار 
کردن نوعي کمدي سیاه خوش بینانه در 
سینما، وودي آلن موفق به خلق نوعي از 
کمدي خاص خود شد که آمیزه اي بود از 
هجو و شوخي هاي کلامي که نظام هاي 
برد  را زیر سوال مي  اجتماعي و سیاسي 
)هجو انقلاب کوبا در فیلم »موزها« را به 

یاد بیاورید(.
فیلم »عشق و مرگ« یکي از همان فیلم هاي 
آلن است که لبریز از شوخي هاي کلامي و 
از  یکي  در  است.  هجوآمیز  هاي  دیالوگ 

همین دیالوگ ها، درباره مرگ مي گوید:
»چیزهاي بدتري از مرگ هم وجود دارند. 
بیمه  فروشنده  با  را  شب  یک  زماني  اگر 

بگذرانید، منظورم را متوجه خواهید شد !«
دوستداران وودی از جمله نگارنده این مطلب 
سال ها در انتظار فیلمی از او که ماجراهایش 
در فرانسه می گذرد بودند. بی شک هرکس 
که حتی کمی فیلم بین حرفه ای باشد و 
از اتفاقات جشنواره ای باخبر باشد می داند 
که فرانسوی ها همیشه جز تحسین چیزی 
هر  که  نباشد  بیراه  شاید  اند.  نگفته  او  از 
داشته  آرزو  دنیا  سرتاسر  از  سینمادوستی 
باشد که روزی آلن در کشور خودش فیلمی 
بر  برایش  را  کشور  آن  فضای  که  بسازد 
پرده ی جادویی ترسیم کند. جدا از ستایش 
همیشگی فرانسوی ها و حضور ثابت فیلم 
در   - اخیر  دهه ی  در  بخصوص   - هایش 
بخش غیر رقابتی جشنواره کن که انگار بدون 
فیلمی از آلن برگزارکنندگان این جشنواره 

حس می کنندکن چیزی را کم دارد.
هالیوودی«  »پایان  با   2002 سال  در  او 

پایانی را بر قصه ی چند دهه حضورش در 
هالیوود روایت کرد و چمدان های سنگین 
فیلمسازی اش را بست و برای فیلمسازی و 
ماجراجویی عازم کشورهای دیگر شد. »پایان 
هالیوودی«هم مانند بسیاری دیگر از آثار آلن 
یک هجو تمام عیار از هیچ چیز تا همه چیز 
است! از خود-شکنی و هجو دیوانه وار خود 
و شرایط حاکم بر جایی که خویش زندگی و 
کار می کند تا همان ویژگی های همیشگی 
نمود زیادی دارد  اینجا هم  آثارش که در 
که این هجو در نهایت به هجو تمام ابعاد 

فیلمسازی در هالیوود ختم شد.
با وجود تمام تجربه گرایي وودي آلن در 
این نیم قرن و اندی و ساخت آثاري در 
ژانرهاي مختلف موزیکال»همه بهت میگن 
گنگستري  از  هایي  رگه  دارم«،  دوستت 
تخیلي  برادوي«،  فراز  بر  ها  »گلوله 
»خوابیده«، درام جدي »امتیاز نهایي« و... 
او هم مانند اکثر کمدین هاي مشهور تاریخ 
سینما، مولفه هاي ثابت و خاص خودش را 
داراست.مولفه هایي که سالهاي سال است 
مردم با آنها خو گرفته اند و بدترین فیلم 
هاي وودي آلن هم اگر یکي از آنها را دارا 
باشد، بازهم براي مخاطبانش فیلم شیرین 

و جذابي مي شود.

نام: وودي، سن: 82 سال

با مزه بودن
انتخاب اول 

هر آدمي
 نیست!

محمدحسین  سیفی

فرانسوی ها همیشه 
جز تحسین چیزی 

از او نگفته اند. شاید 
بیراه نباشد که هر 

سینمادوستی از سرتاسر 
دنیا آرزو داشته باشد 

که روزی آلن در کشور 
خودش فیلمی بسازد 

که فضای آن کشور 
را برایش بر پرده ی 
جادویی ترسیم کند.
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اقتصاد

یادداشتیادداشت

»تسخیر قدرت« یا »کسب شهرت«
روزی که اخلاق در صحن شورا

جایی نداشت!

تیلدا  حسینی

بارها درباره اخلاق حرفه ای در محیط کار گفته و شنیده ایم. از 
حسن معاشرت با همکاران چه در مقام کارفرما و چه در کسوت 
کارمند زیاد مقاله خوانده ایم. اما هیچ وقت نمی توانیم لحظه سخت 
امتحان را دریابیم تا باور کنیم چگونه و کجا قرار است از آزمون 

سربلند بیرون بیاییم. 
شورای شهر کرج در این هفته بزنگاه آزمونی سخت برای متولیان 
امر بود. مهم نیست در مقام شهردار باشیم یا عضو شورای شهر، 
مهم صحن شورایی بود که به میدان نبرد سخن پراکنی بدل گشت 
و در این آوردگاه آنچه بیشتر از لحن یا کلام افراد سبب شوک 
جامعه خبری شد؛ برملا کردن ناگفته ها و افشاگری هایی بود که هر 

یک در مقام دفاع از خویش که بر می آمد به آن دست می یازید.
 به قول »مولانای« جان،  »مرد غرقه گشته جانی می کند، دست 
را در هر گیاهی می زند.« دقیقا مثل غریقی که به هر خس و 
خاشاکی روی آب پناه می برد تا خود را از آن موقعیت نجات دهد، 
انسان نیز گاه وقتی خود را در تنگنای منطق و احساس می بیند، 
آن زمان که حس می کند شاید حقی یا آبرویی از وی در حال 
ضایع شدن است به همان تکنیک ساده پناه می برد و در مقام دفاع 
که بر می آید ناگهان چشم باز می کند و خود را نه در مقام قربانی 

که در موضع مهاجم می بیند! 
رسم ناپسندی است ولی چه کنیم با اپیدمی خطرناک و خزنده ای 
که در همه لایه های زندگی فردی و اجتماعی ما نفوذ کرده است. 
لو دادن یکدیگر، بازگویی نقاط ضعف طرف مقابل در روزهای 
قدرت و قوت و برملا کردن مگو های پنهانی که شاید گفتن آنها 

در جمع سبب شرمندگی وی شود.
این رفتارها را در مناظرات انتخاباتی از سیمای ملی، تریبون های 
انتخاباتی از سراسر کشور و بسیار گسترده تر و با جزئیات بیشتر 
در دنیای مجازی شاهد بودیم. همانگونه که در محیط کار نیز به 
کرات دیده و شنیده ایم با اندک تغییر و جابه جایی در پازل کاری، 
روابط که دستخوش تغییر می شود اولین چیزی که زیر پا گذاشته 
می شود اصول اخلاقی است. اتفاقی که این هفته در شورای شهر 
رخ داد ما را یکبار دیگر با همان سؤال همیشگی روبرو کرد که در 
فن حکومت داری و در پهنه گسترده سیاست تسخیر قدرت مهم تر 

است یا اخلاق، شاید هم شهرت؟! 

در کرج اجرایی می شود؛
رسیدگی به 17 هزار پرونده مغفول در کمیسیون 

ماده صد با همکاری دیوان عدالت اداری

شــهردار کرج گفت: تعداد 17 هزار پرونده در کمیسیون ماده صد 
مغفول مانده و شهرداري این کلانشهر طی برگزاری جلسات متعدد 
با مسئولان دیوان عدالت اداری استان البرز، تلاش دارد بسیاري از 

این پرونده ها را تا پایان سال جاری به سرانجام برساند.
اصغر نصیري در جمع ســرمایه گذاران بخــش خصوصی گفت: 
رسیدگی به این پرونده ها علاوه بر آنکه شناسایی و جریمه متخلفان 
ساختمانی را به دنبال دارد، تکلیف سازندگان و سرمایه گذاران را هم 
مشخص می کند که این مهم ضمن افزایش روند ساخت و سازها در 
شهر، انگیزه لازم برای بخش خصوصی را در انجام پروژه های شهری 

فراهم می کند.
نصیری در ادامه بیان کرد: ارتقاي کیفیت ساخت و سازهاي شهری 
در کرج با ایجاد کمیسیون تخصصی سیما و منظر و طراحی شهری 
در این مجموعه پیگیری می شود تا بتوان با ایجاد استانداردهاي لازم 

زمینه جذب مشارکت بخش خصوصي را فراهم کرد.
وی یاد آور شــد: شــهرداري کــرج آمادگــي لازم را دارد تا با 
استفاده از پتانسیل و ظرفیت های موجود، تسهیلات لازم را در 
اختیار ســرمایه گذاران بخش خصوصي قرار دهد و از این طریق 
طرح هایی نظیر بهســازي بافت هاي فرسوده را در شهر اجرایی 
کند. با طی کردن این مســیر می توان توسعه پایدار را نیز برای 

شهر رقم زد.

نایب رئیس شورای شهر تهران:

هزینه پایتخت بودن تهران باید با 
همکاری دولت و مجلس تامین شود

رئیس شورای شهر  نایب 
تهران با بیان اینکه مردم 
در  زندگی  هزینه  شهر 
بر  پردازند  می  را  ابرشهر 
ضرورت همکاری دولت و 
مجلس برای تامین هزینه 
شهر  بودن  پایتخت  های 

تهران تاکید کرد.
ابراهیم امینی نایب رئیس 
که  تهران  شهر  شورای 
و  بیست  جلسه  ریاست 

نهم شورای شهر را به عهده داشت با اشاره به ارائه لایحه بودجه 
سال 97 کشور توسط دولت به مجلس شورای اسلامی گفت: 
خوشبختانه در این لایحه مواردی پیش بینی شده است که تاثیر 

خوبی در کارکرد شهرداری ها دارند.
وی تصریح کرد: ساماندهی حمل و نقل عمومی، محیط زیست 
و ساماندهی پسماندها، کمک به ساماندهی بافت های فرسوده و 
حمل و نقل ریلی از جمله مواردی است که بودجه هایی برای آن ها 

پیش  بینی شده است.
نایب رئیس شورای شهر تهران با تقدیر از رئیس جمهور بابت قرار 
دادن این موضوعات در لایحه بودجه گفت: از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی تقاضا می کنیم تا این موارد پیش بینی شده و موثر 

در حل مسائل شهرها را تأیید کنند.
امینی با بیان اینکه مواردی وجود دارد که در لایحه بودجه نیامده 
است، خاطرنشان کرد: اگر نمایندگان همت کنند و توجه ویژه ای 
داشته باشند، می توان اعتبارات خوبی نصیب شهرداری ها کرد که 

از جمله این موارد بحث اضافه قیمت حامل های انرژی است.
وی با تاکید بر اینکه اختصاص اضافه قیمت حامل های انرژی به 
شهرها اصلی جا افتاده است ، اظهار داشت: ما به تفاوت قیمت 
حامل های انرژی برای انجام کارهایی برای جلوگیری از آلودگی 
هوا، موضوعات زیست محیطی و تسهیل در رفت و آمد های 

شهری به شهرداری ها پرداخت می شود.
نایب رئیس شورای شهر تهران ادامه داد: مواردی که در لایحه 
بودجه عنوان شده است تناسبی با این موضوع ندارد و ما از مجلس 

می خواهیم دقت بیشتری به بررسی این موضوع بپردازند.
وی اظهار داشت: با توجه به هزینه هایی که پایتخت بودن برای 
تامین  برای  می خواهیم  مجلس  و  دولت  از  دارد  تهران  شهر 
هزینه های پایتخت در کنار مدیریت شهری تهران باشند تا روز به 

روز شاهد کاهش این مشکلات باشیم.

علیرضا  ریحانی

هنوز چند صباحی از انتخابات اعضای شورای 
نفر   13 از  نفر   12 که  کرج  شهر  اسلامی 
آنان در قالب لیست امید حایز اکثریت آرا 
شده و به این شورا راه یافتند و طبق روال 
قانونی شهردار این کلانشهر را نیز با اکثریت 
نسبی آرا انتخاب کردند، نگذشته که به نظر 
می رسد ماه عسل این اعضا و شهردار منتخب 

عمر چندانی نداشت.
شاید نیازی به توضیح نباشد که در نشست 
روز یکشنبه هفته جاری چند تن از اعضای 
شورا و اصغر نصیری شهردار کرج چه گذشت، 
چرا که اظهارنظرها در این نشست به قدری 
داغ و تعجب برانگیز بود که بلافاصله به تقریب 
همه رسانه ها اعم از خبرگزاری ها، پایگاه های 

خبری و روزنامه به آن پرداختند.
با وجود این، ما نیز در انجام وظیفه و مسئولیت 
حرفه ای و اطلاع رسانی خود از زاویه ای دیگر 
به این واقعه، بی پرده، بی تعارف و بی پروا 

عنوان  به  ابتدا  آن  از  قبل  اما  پردازیم،  می 
یک رسانه و به عنوان یک ناظر و شهروند 
بی طرف کل مجموعه اعم از اعضای شورا و 
نیز شهردار کرج را مورد خطاب قرار داده و 
فقط این پرسش را مطرح می کنیم که شما 
نمایندگان شهروندان کرج و شهردار نیز به 
عنوان منتخب شما نمایندگان، آیا به بازتاب 
و تاثیر اینگونه بی محابا سخن گفتن بر افکار 
عمومی و سرمایه ای به نام اعتماد مردم فکر 

نمی کنید؟
حایز اهمیت اینکه 12 عضو شورا با یک لیست 
که خود مهمترین وجه تمایز با انتخابات دوره 
قبل محسوب می شود و روحیه و آداب اصلاح 
طلبی مهمترین شاخصه آن است، به افتخار 
نمایندگی مردم این شهر وارد این پارلمان 
محلی شده اید، لذا باید بپذیرید که مردم از 
این ترکیب اکثریت قاطع که متعلق به یک 
گرایش فکری و عملی است، بیش از دوره 
های گذشته انتظار دارند این کلانشهر شاهد 

روزهای بهتری باشد.
البته به عنوان یک فعال رسانه ای بیش از 
به  شورا  اعضای  جلسات  برگزاری  با  پیش 
صورت علنی موافقت دارم، ولی به هرحال 
برگزاری جلسات غیرعلنی البته آن هم بسیار 
داشته  کاربرد  تواند  می  مواردی  در  معدود 

قطع  به طور  بنابراین  باشد،  به مصلحت  و 
شهردار کرج که از قبل تصمیم گرفته بود و 
می دانست که قرار است حرف هایی از جنس 
خط قرمز بزند، آیا شایسته تر نبود که تقاضای 

جلسه غیرعلنی را ارائه دهد.
امیدوارم که توسط برخی ها متهم به طرفداری 
از سانسور و سرپوش گذاردن بر حقایق نشوم، 
لیکن  اطمینان دارم که تک تک اعضای شورا 
و شخص شهردار بیش از همه از مشکلات 
متنوع و متعدد و کلان این کلان شهر آگاه 
هستند و قدر مسلم باید بتوانند آن ها را از 
راه های بهتر و منطقی تری حل وفصل کنند، 
بنابراین تردید نداشته باشیم که دستکم یکی 
از نتایج این گونه رویارویی ها، یاس و نا امیدی 

از لیست »امید« خواهد بود.
از طرفی اقتدار و داشتن خط قرمز اگر با نوعی 
سیاست ورزی مدبرانه همراه نباشد، اهمیت 
و تأثیر مثبت خود را از دست داده و ممکن 
است بر ضد خود تبدیل شود، همچنان که 
فاش گویی آقای شهردار آن هم با نام بردن 
از افراد، آثار مشابهی برجای گذاشت، درحالی 
که حتی محتوای همه این سخنان اگر اندکی 

دارای چاشنی تدبیر و درایت بود، به طور قطع 
نتیجه بسیار بهتری عاید می شد.

باید استغفار کنم از اینکه مبادا کسانی از این 
نادرستی به عنوان توصیه و  مقال برداشت 
اندرز و موعظه به قول آن عزیز به 13 نخبه 
به  فقط  اینکه  باشند، چه  داشته  این شهر 
عنوان یک ناظر بی طرف و یک شهروند، از 
آنچه درباره این جلسه علنی شورا در فضای 
رسانه ای البرز و کرج رقم خورد، می توانم 
ادعا کنم که این تقابل هیچ برنده ای نداشت 

و همه بازنده بودند.
یا  عبارت که من  این  زیبایی  آخر،  و کلام 
معنی  زمانی  هستیم،  مردم  خدمتگزار  ما 
می دهد و بر دل ها می نشیند که با عمل 
این  غیر  در  باشد،  همراه  جمعی  خرد  و 
صورت این لفظ و بیانی تکراری و ملال آور 
بیش نخواهد بود و خوشا به حال مدیران و 
مسئولانی که در باطن خود به این باور قطعی، 
درست و منطقی رسیده باشند که مردم همه 
چیز را می فهمند و افکار عمومی به عنوان 
آگاه ترین و منصف ترین داور، درباره رفتار و 

عملکرد آن ها قضاوت خواهد کرد.

»ماه عسل« کوتاه اعضای شورا
 و شهردار کرج

یکشنبه گذشته در جلسه شورای شهر کرج 
از  تن  دو  لفظی  برخورد  و  اصطکاک  شاهد 
اعضای شورای شهر و شهردار کرج بودیم. فارغ 
از حواشی و جبهه گیری های مختلف، درصدد 
برآمدیم تا با »محمد نبیونی« رئیس شورای 
شهر کرج گفت و گویی داشته باشیم و با طرح 
این مطالبه اصلی مردم از مدیریت شهری و 
شورای شهر کرج که »چرا چنین اتفاقی باید در 
صحن علنی شورای شهر و در جمعی فرهیخته 
رخ دهد«، از کم و کیف آن جویا شویم. با ما 
باشید تا دیدگاه های رئیس پارلمان شهری 

کرج، را در این مورد بخوانیم:

  در مورد اتفاقی که در جلسه اخیر 
شورای شهر کرج رخ داد، توضیح دهید: 

طبق روال، هفته ای یک بار شهردار کرج در 
کرج  شهر  شورای  رسمی  و  علنی  جلسات 
حضور پیدا می کند. بعد از نطق پیش از دستور 
معمولاً فرصتی داده  می شود که گزارش هفته 
قبل را اعلام کند. از آنجایی که معمولا روزهای 
چهارشنبه به این امر اختصاص داده  شده و با 
توجه به این که چهارشنبه قبل تعطیل بود؛ 

شهردار روز یکشنبه به شورا آمد. 
شورای  اعضای  از سوی  سؤالاتی  قبل  هفته 
نیروهای بومی و غیر  انتصاب  شهر در مورد 
بومی مطرح شده بود و در مورد حضور تعدادی 
از افراد در شهرداری که جزو پرسنل نیستند و 
باید مجوزهای قانونی اخذ شود تا کار غیرقانونی 

صورت نگیرد؛ تذکراتی در این زمینه توسط 
اعضای شورای شهر در جلسات قبل داده شده 

بود.
 در این جلسه آقای شهردار به بخشی از این 
ها  صحبت  بین  چون  و  داد  پاسخ  تذکرات 
اسامی مطرح شد، با اعتراض دو تن از اعضای 
محترم شورا روبرو شد که از شهردار درخواست 
کردیم جنبه های حقوقی را رعایت و از ذکر 
اسامی افراد خودداری کنند. نقطه نظرات شان 
را به طور کلی مطرح کنند و بیشتر به سمت 

ارائه گزارش عملکرد پیش بروند.

البته همکاران عضو شورا نیز بعد از سخنان 
شهردار توضیح دادند که نیت شان همکاری 
مورد  در  شفافیت  و  شهردار  با  همراهی  و 
اصلا  و  است  شهرداری  مدیریت  موضوعات 
بحث شخصی یا خدای نکرده زاوایه دار بودن 
با شهردار و یا عملکرد شهرداری مطرح نبوده. 
این نوع تذکرات جزو ذات و وظیفه نمایندگی 
مردم است که در شورای اسلامی و یا مجلس 
شورای اسلامی به شکلی طبیعی پیش می آید.

و  یافت  ادامه  خوبی  شکل  به  جلسه 
امیدواریم  شد.  شنیده  دوستان  نقطه نظرات 
کمتر شاهد این جور موارد باشیم و بیشتر 
تفاهم،  با  همراه  دوستانه  گفتگوهای  شاهد 
ما  از  مردم  چون  باشیم.  تعامل  و  همکاری 
انتظار کار، تلاش و فعالیت دارند. شهردار و 
تیم مدیریت شهری نیز برای بهبود شرایط 
و محیط زندگی  مردم اقداماتی را که در این 
رابطه شروع کرده اند ، ادامه می دهند. ما هم 
نمایندگان مردم طبق وظیفه هر  به عنوان 
کجا ابهامی وجود داشته باشد، سؤال کرده یا 
تذکرات لازم را ارائه می کنیم. لذا این امری 
است.  شورایی  و  مدیریتی  نظام  در  طبیعی 
واسطه شفافیت  به  دلخوری هایی هم  شاید 
پیش  مواردی  در  لهجه  صراحت  یا  موضوع 
بیاید که همه تلاش خواهیم کرد با سعه صدر 

بیشتر با مسائل برخورد کنیم. 

 در این چند روز جریانات مختلف 
موضع  موضوع  این  به  نسبت  سیاسی 
زوایای مختلف  از  نیز  رسانه ها  و  گرفته 
نمی کنید  فکر  داده اند،  پوشش  را  آن 
وقوع چنین اتفاقی در صحن شورا کمی 
زود بود؟ آیا مردم می توانند این گلایه را 
داشته باشند که اصلا چرا چنین اتفاقی 

افتاد؟

طبیعی است که جریانات سیاسی نقطه نظرات 
خود را مطرح کنند. این حق طبیعی مردم 
است که از ما کار بخواهند و تلاش و بهبود 
شرایط را طالب باشند. از این منظر نگاه کنیم 
امورات  لحظه ای  شود  منجر  که  امری  هر 
شود،  مواجه  وقفه  با  مردم  به  خدمت رسانی 
خواست  نه  امر  این  قطعا  نیست.  پسندیده 
شهردار است و نه اعضای شورا. اما من جای 

نگرانی در این موضوع نمی بینم. 
در نظام شورایی و کار دسته جمعی وقوع چنین 
مسائلی امری طبیعی است. گاهی نقطه نظراتی 
مطرح می شود، گاهی پاسخ هایی به آن داده 
این  بیرونی  نگاه  از  می شود که ممکن است 
پاسخ ها تند باشد. البته شهردار هم فردی با 
اعضای شورای شهر  است.  دقت  با  و  درایت 
هم دقت لازم را دارند و قطعا باید سعه صدر 
بیشتری به کار گیرند تا وظیفه نمایندگی و 
عضویت در شورای شهر را به نحو احسن انجام 

دهند.
 مسلما اگر ایرادی جایی وجود داشته باشد، 
همکاران ما از تریبون شورای شهر استفاده و 
ایرادات را بیان می کنند. تا الان هم به دفعات 
مختلف این رویه بوده و الحمدالله نظام مدیریت 
شهری به بلوغ خوبی رسیده و این امکان هست 
که پاسخ های لازم را ارائه کنند. لذا جایز نیست 

نگرانی برای مردم ایجاد شود.  

پاسخ »نبیونی« به نگرانی شهروندان از حواشی جلسه پیشین پارلمان 
شهری کرج:

شورا با شهردار زاویه ندارد
    وقوع چنین اتفاقاتی در نظام شورایی طبیعی است مردم نگران نباشند  

دادنامه
پرونده کلاسه 9609982678800141 شعبه 39 شورای حل اختلاف کرج )51 سابق(- مجتمع شماره 2 )شهید ملک زاده( تصمیم نهایی شماره 

9609972678800340
خواهان: آقای سلامت فیروزی اوجاق فرزند هاشم به نشانی البرز- کرج شاهین ویلا خ 12 بن بست حافظ

خوانده: آقای بهروز جهانی فرزند خان اوغلان به نشانی البرز- کرج- عظیمیه. میدان گلستان 11 13 ط 2 واحد 3
خواسته ها:

1 تامین خواسته        2 مطالبه خسارت تاخیر تادیه      3 مطالبه وجه چک    4 مطالبه خسارات دادرسی
)رأی قاضی شورا(

درخصوص دعوی خواهان آقای سلامت فیروزی اجاق فرزند هاشم بطرفیت خوانده آقای بهروز جهانی به خواسته مطالبه مبلغ شصت و پنج میلیون ریال از بابت 
وجه دو فقره چک به شماره های 991616 به تاریخ 95/3/25 مبلغ یک میلیون و سیصد هزار تومان عهده بانک رفاه و 963104 به تاریخ 93/5/5 مبلغ پنج 
میلیون و دویست هزار تومان عهده بانک ملی با احتساب خسارت تأخیرتأدیه و هزینه دادرسی و قرار تأمین خواسته می باشد. قاضی شورا با توجه به اوراق و 
محتویات پرونده و استماع اظهارات خواهان و اینکه خوانده با وصف ابلاغ قانونی در جلسه رسیدگی حضور نیافته و هیچ دفاع موثری بعمل نیاورده و نظر به اینکه 
خوانده از دو فقره چک مستند دعوی فقط اصل یک فقره چک را به شماره 963104 به تاریخ 93/5/5 به مبلغ پنج میلیون و دویست هزار تومان را به شعبه ارائه 
نمودند لذا شورا خواسته خواهان را مقرون به صحت تشخیص داده و به استناد مواد 310 و 313 قانون تجارت و مادتین 198 و 522 قانون آیین دادرسی مدنی 
حکم بر محکومیت خوانده به پرداخت مبلغ پنجاه و دو میلیون ریال معادل پنج میلیون و دویست هزار تومان با احتساب خسارت تأخیرتأدیه از تاریخ 93/5/5 
لغایت اجرای حکم بانضمام مبلغ مبلغ دویست و بیست و سه هزار تومان بابت هزینه دادرسی در حق خواهان و نسبت به قرار تآمین خواسته قراررد دعوی وفق 
ماده 107 قانون آیین دادرسی مدنی صادر و اعلام می نماید. رأی صادره غیابی است و ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در شعبه 39 و متعاقب آن 

ظرف بیست روز دیگر قابل تجدیدنظرخواهی در محاکم حقوقی کرج می باشد./ع  96/9386/ف
 صادق حسنوند - قاضی شعبه 39 شورای حل اختلاف کرج

آگهی مزایده اموال غیر منقول )دستور فروش ملک مشاع(
بموجب پرونده کلاسه 955634 اجرایی و رأی صادره از شعبه 1 دادگاه عمومی/ حقوقی کرج له منیژه علوی امندانی علیه محمدعلی هدایی و بردیا اباصلتی و شقایق اباصلتی محکوم علیه محکوم به فروش 
ملک مشاع و پرداخت مبلغ 6.000.000ریال نیم عشر دولتی با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و 
به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرائی پلاک ثبتی 151/22107 متعلق به نامبردگان از سوی این اجرا به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده و در مورخ 96/10/7 از ساعت 10 الی 9 در 
محل اجرای احکام مدنی دادگستری کرج از طریق مزایده به فروش برسد. مزایده از قیمت 6.250.000.000 ریال با نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت 
را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی )بانک ملی( از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتیکه  در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده 
تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض 
نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال مورد 
مزایده بازدید نمایند. چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: درخصوص ارزیابی 
یک دستگاه آپارتمان مسکونی به پلاک ثبتی 151/22107، واقع در کرج_ رجائی شهر_ خیابان 12 غربی_ پلاک 89_ واحد 5، بدینوسیله به استحضار می رساند اینجانب به محل ملک مورد نظر عزیمت 

نموده و ضمن انجام معاینه فنی مشاهدات و نتیجه ارزیابی فنی خود را به شرح ذیل تقدیم می نمایم:
شش دانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 219/60 مترمربع واقع در طبقه پنجم )بصورت تک واحدی( به پلاک ثبتی151/22107 به شماره قطعه پنج تفکیکی در مجتمع  مسکونی پنج واحدی 

مستقر گردیده است. اسکلت مجتمع مسکونی از نوع بتن آرمه و نمای روکار آن بصورت ترکیبی از سنگ و آجر و کامپوزیت و دارای آسانسور می باشد.
واحد مسکونی مذکور دارای سه خواب، پذیرایی، آشپزخانه و سرویس کامل و دارای انباری و دارای دو واحد پارکینگ می باشد. پوشش کف آن از نوع لمینت و سیستم گرمایش با پکیج و سیستم سرمایش 

با کولر آبی می باشد. آپارتمان مورد اشاره دارای برق مستقل و گاز مستقل و آب مشترک و قدمت آن حدود پنج سال شمسی و هم اکنون تخلیه می باشد.
نظریه کارشناسی: با توجه به مراتب فوق و ابعاد و مساحت آپارتمان و کیفیت مصالح به کار رفته و قدمت بنا و موقعیت و وضعیت راه های دسترسی و لحاظ نمودن جمیع جهات مؤثر در ارزیابی، ارزش 

شش دانگ آپارتمان مسکونی فوق الذکر با احتساب قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات به نرخ پایه مزایده به مبلغ 6.250.000.000 ریال معادل ششصد و بیست و پنج میلیون تومان تعیین و 
تقویم می گردد. 96/9330/ف

دادورز
اجرای احکام مدنی دادگستری کرج

تشویق توریست به توقف طولانی در کرج، نیازمند مشارکت بخش خصوصی است

»هر امری که منجر 
شود لحظه ای امور 

خدمت رسانی به مردم 
با وقفه مواجه شود، 

پسندیده نیست.«

شهردار کرج گفت: تبدیل این کلانشهر از 
شهری عبوری به شهری اقامتی نیازمند 
مشارکت سرمایه گذاران بخش خصوصی 

است.

اصغــر نصیــري در اولیــن »همایش 
فرصت هاي سرمایه گذاري« گفت: کرج 
به رغــم ظرفیت هاي چشــمگیر، هنوز 
شهري عبوري است چون نیازمندي هاي 

واقعي آن به درســتي شناسایي و مرتفع 
نشده است.

وی افزود: تحقق این امر نیازمند همكاري 
و مشارکت بخش خصوصي با مدیریت 

شهری است. با اســتفاده از سرمایه این 
بخش می توان طرح هایــی را در ایران 
کوچک اجرایی کرد که نیاز واقعی شهر 

و شهروندان را تأمین می کند.

خبر

رحیم خستو، عضو شــورای اسلامی شهر 
کــرج با انتقاد از کیفیت امکانات و خدمات 
ارائه شــده به کارگران و نیروهای عملیاتی 

طرح جهادی بهبود و نگهداشــت شهر، از 
مسئولان خواست نسبت به تامین امکانات 
مناســب و اختصاص حقوق مکفی به این 

افراد اقــدام کنند. وی افــزود کارگران در 
مدیریت شهری تلاش بسیاری می کنند و 

باید نیازهای آن ها برطرف شود

خستو:  کیفیت امکانات و خدمات ارائه شده  به کارگران نامطلوب است

یادگیری در هوش مصنوعی)4(

توسعه  بر  مصنوعی  هوش  در  یادگیری  اصلی  تمرکز 
برنامه هایی که بتوانند با دسترسی به داده ها، بطور خودکار 
آنها را برای یادگیری خود سیستم استفاده کنند. هدف 
نهایی برنامه ریزی شده در ماشین ها، تفسیر موفقیت آمیز 
داده ها و کاربرد آنها به فراتر از الگوی اولیه است. در هوشمند 
کردن یک سیستم به دو عامل وابسته هستیم. در درجه اول 
به حجم زیادی از داده ها برای آموزش نیاز داریم تا ماشین 
بر اساس آنها یادگیرد و در درجه دوم لازم است مدل طبق 
یک قانون ساختار خودش را اصلاح و بهینه نماید و در 
واقع آموزش ببیند که از برخوردها و تجارت گذشته که به 
حافظه می سپارد در بهبود عملکرد خود استفاده نماید. برای 
ماشین ها سه دسته یادگیری داریم: یادگیری نظارت شده، 
یادگیری بدون نظارت و یادگیری تقویتی. در یادگیری 
نظارت شده، مدل به کمک یک ناظر آموزش می بیند 
یعنی روند یادگیری توسط یک ناظر کنترل می شود. در 
یادگیری بدون نظارت هیچ ناظری وجود ندارد و ماشین 
را  و داده ها  مجبور است خودش خوشه بندی اطلاعات 
انجام دهد و آنها را بر اساس خصوصیات و ویژگی هایشان 
در دسته های مختلف قرار دهد. در یادگیری های تقویتی 
از مسائل روانشناسی رفتاری استفاده می شود که در آن 
ماشین تعادل مناسبی بین برخوردارها و یافته های جدید 

و استفاده از دانش اندوخته شده گذشته برقرار می نماید.

یادداشت

علی گرامی متین
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n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده8

n دبیر تحریریه: مهدی تیموری
n طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری

n چاپ و لیتوگرافی: گلها - تیراژ: 10.000 نسخه - توزیع:  نشرگستر
n دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان

n سردبیر: توحید وانشانی                                                                     

n  نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 92
n تلفن: 32219848 - 32219123           دورنگار: 32400335

در  که  است  سالی  چند  تیلدا حسینی-    
کلانشهر کرج مطالعات اولیه برای محقق شدن 
و  ایمنی  حوزه  توسط  »بی.آر.تی«  سیستم 
مهندسی ترافیک شهرداری این کلانشهر آغاز 
شده است. بی. آر. تی در شورای چهارم مصوباتی 
دریافت کرد و قرار بود تا سال 95 زمینه اجرایی 
شدن آن فراهم شود. اما این طرح نیز معطل 
تا به شورای  پی گیری های ریز و درشت ماند 
پنجم رسید. در هفته گذشته لایحه دوفوریتی 
بودجه آن روی میز شورا قرار گرفت تا شرایط 
خرید 14 اتوبوس بی آر.تی به مبلغ 150 میلیارد 
ریال با شرایط 30 درصد نقد و 70 درصد تهاتر 

بررسی شود.

و  نقل  و  حمل  معاون  نیری«  افضلی  »احمد 
از این لایحه  ترافیک شهرداری کرج در دفاع 
ضمن انتقاد از عدم همکاری دولت در تأمین 
عدم  این  از  ناشی  خسارات  که  گفت  بودجه 
این  فرسودگی  و  استهلاک  موجب  همراهی 
ناوگان شده است، به نحوی که 70 درصد آن ها 

باید از حوزه حمل و نقل خارج شود. 
وی هماهنگی برای خرید صد دستگاه اتوبوس 
18 متری در طول 18 کیلومتر از پایانه »شهید 
سلطانی« تا میدان »شهید بهشتی« کمالشهر 
را از اولویت های اصلی شهرداری عنوان کرد و 
افزود: به منظور تخلیه بار ترافیک هسته مرکزی 
شهر درصدد هستیم فعلا 14 اتوبوس را از میدان 
امام حسین تا میدان حصارک وارد ناوگان حمل 

و نقل کنیم.
 سکانس اول: »خطر«؛ ترسی  که به جان 

مردم افتاد
آنچه سبب تعجب ما  شد این بود که در کنار 
دفاع از این لایحه از خرید 7 دستگاه اتوبوس 
در سالیان گذشته سخن به میان آمد که به 
دلیل عدم کارآیی لازم وارد سیستم حمل و 
این  افضلی  سخنان  طبق  است.  نشده  نقل 
بررسی  کارشناسان  توسط  بارها  اتوبوس ها 
شده ولی امکان استفاده و اصلاح را ندارد؛ لذا 
به دلیل احتمال »خطرآفرین« بودن آن ها باید 
در مسیری خلوت و با تأمین امنیت مناسب 
به همین گونه که هست، استفاده شود! یا در 

نهایت آنها را بفروشند.
این  خرید  در  چرا  که  ماند  ما  با  سؤال  این   
ثانیا  نگرفت،  لازم صورت  دقت  اولا  اتوبوس ها 
اگر به هر دلیل قرار نبود وارد سیستم حمل و 
نقل شود، چرا اقدام مؤثری در رابطه با آن انجام 
البته  و  اتوبوس ها  این  اینکه سرانجام  و  نشد؟ 
که  شرایطی  در  آن  احتمالی  آتی  سرنشینان 
سخن از خطرآفرین بودن آن ها می شود، چه 

خواهد شد؟
 سکانس دوم: اتوبوس هایی که قابلیت 

استفاده ندارند
»احمد  با  زمینه  این  در 
افضلی نیری« معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری 
تلفنی  گوی  و  گفت  کرج 

داشتیم تا در مورد این موضوع اطلاعات بیشتری 
کسب کنیم. 

افضلی آغاز به کار این پروژه را از سال 95 اعلام 
کرد و گفت: با استفاده از مشاوران متخصص و 

با هدف افزایش سرانه استفاده از حمل و نقل 
عمومی، مطالعات فاز صفر، یک و دو این طرح 
که شامل مطالعه، طراحی و جانمایی است، انجام 
شده است. اکنون اسناد آن برای انجام فراخوانی 
عمومی جهت جذب پیمانکار و مشارکت بخش 
های  مشارکت  سازمان  اختیار  در  خصوصی 
شهرداری قرار گرفته و به محض مشخص شدن 
پیمانکار، کارهای اجرایی انجام می شود. وی زمان 
شروع این طرح را این طرف سال و اجرایی و 

نهایی شدن آن را تا نیمه اول 97 اعلام کرد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج در 
مورد ماجرای اتوبوس های خریداری شده گفت: 
هفت، هشت سال پیش 7 اتوبوس خریداری شد 
که بنا به دلایلی قابلیت استفاده در شهر را ندارد 
و استفاده از آن با یک سری محدودیت همراه 
است. حتی راهنمایی رانندگی به لحاظ همین 

مشکلات آن را شماره نمی کرد!
 وجود نقص فنی در این اتوبوس ها را از وی جویا 
شدیم که تصریح کرد: این اتوبوس ها نقص فنی 
ندارد ولی شرایط آنها به گونه ای است که استفاده 

از آن داخل شهر خطرناک است.
 وی در مورد عاقبت این اتوبوس ها و هزینه کرد 
آن گفت: با شرکتی صحبت کرده ایم تا تغییرات 
لازم را در این اتوبوس ها اعمال کنند ولی اگر به 

کارآیی لازم نرسد، باید آنها را فروخت.
 سکانس سوم: همه چیز خوب است!

در ادامه این کنکاش ها گفت و گویی نیز با »عزیز 
صدرنژاد« رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل 
و مسافر شهری شهرداری کرج داشتیم. وی در 
مورد عدم کارآیی این اتوبوس ها گفت: این گونه 

که دوستان با قاطعیت می گویند اتوبوس ها قابل 
این  که  ایرادی  ندارد.  نیست، صحت  استفاده 
اتوبوس ها دارند این است که شماره گذاری نشده 

است.
وی افزود: با پی گیری های 
موفق  گرفته  صورت 
ها  آن  شماره گذاری  به 
استاندارد  نامه  شده ایم. 

یکی از آنها را گرفته ایم و به احتمال زیاد اگر 
مشکل خاص دیگری به وجود نیاید تمام آن 
ها شماره گذاری می شود. درصدد هستیم که از 
آنها در مسیر خیابان شهید بهشتی به عنوان 
تأکید  استفاده کنیم. وی  تندرو  اتوبوس های 
کرد که طی روزهای آینده نتیجه قطعی را از 

شماره گذاری خواهیم گرفت. 
پرداخت  نحوه  و  خرید  زمان  مورد  در  وی 
پیش  سال   4 نزدیک  گفت:  ها  آن  هزینه 
عدم  علت  شد.  خریداری  اتوبوس ها  این 
بود. وی  اداری  شماره گذاری آن هم مشکل 
در مورد عدم کارآیی آنها گفت: مگر می شود 
قابل  می شود،  تولید  اروپا  در  که  اتوبوسی 
این  خرید  برای  زمان  آن  نباشد!  استفاده 
اتوبوس ها حدود 9 میلیارد و 200 میلیون 

تمام به صورت نقدی هزینه شده است.  
بر پایه این گزارش، تنها این سوال پیش می آید 
که چگونه بیش از 9 میلیارد از سرمایه مردم 
این شهر طی 4 سال گذشته به هر دلیلی بدون 
استفاده مانده است و نتیجه گیری این موضوع 
را از نظرات مختلف مطرح شده بر عهده شما 

مخاطبان قرار می دهیم. 

یادداشت

دنیای سلامت هوادار

سوژه روز

انعقاد تفاهم نامه بین دانشگاه 
علمی کاربردی قند کرج و 

وزارت صنعت، معدن و تجارت 

انعقاد  از   قند کرج  آموزش علمی، کاربردی  رییس مرکز  
تفاهم نامه بین این مرکز و وزارت صنعت، معدن و تجارت خبر 

داد.
حسن کریمی به خبرنگار »دنیای هوادار« گفت: این تفاهم نامه 
درپی برگزاری  اولین نشست صنوف صنایع غذایی با اصحاب 
با نمایشگاه توسعه،  دانشگاه با رویکرد کارآفرینی، همزمان 
اشتغال و کارآفرینی در مرکز آموزش علمی ـ کاربردی قند 

کرج منعقد شد.
وی ادامه داد:  این تفاهم  نامه همکاری با حمایت دانشگاه و 
وزارت صنعت، معدن و تجارت به امضای رییس مرکز آموزش 
اتحادیه صنوف صنایع  و رییس  قند کرج  علمی، کاربردی 

غذایی رسید.
وی یادآور شد: در جوار نمایشگاه اشتغال و کارآفرینی، نشست 
ارتباط با صنوف صنایع غذایی استان البرز و دانشگاه علمی 
کاربردی  با هدف همکاریهای دوجانبه و تبادل تجارب بازار کار 

و دانشگاه برگزار شد.
کریمی، ماحصل این نشست را بیان نیازهای این صنوف در 
قالب  دوره  های تک پودمان و حتی مقطع دار عنوان کرد و 
گفت: عناوینی که در این جلسه پیشنهاد شد، در اولین فرصت 

از سوی دانشگاه پیگیری می شود.
وی افزود: همچنین مقرر شد این صنف، از دانشجویان به عنوان 
کارورز در دروه های مرتبط با صنایع غذایی استفاده کنند تا از 

تجارب موجود بیش از پیش بهره  برداری شود.

مدیرکل کار و رفاه اجتماعی البرز: 

نرخ بیکاری البرز 2 درصد
 از کل کشور بیشتر است

مدیرکل کار و رفاه اجتماعی استان البرز از بالابودن نرخ بیکاری 
در البرز خبر داد.

اسماعیل خلیلی با اشاره به اهمیت موضوع قرآن در جامعه 
اظهار داشت:  اقتصاد مقاومتی،  با  کارگری و همراستایی آن 
اشتغال  و  مقاومتی  اقتصاد  به  برنامه ها  اینگونه  با  است  امید 

کمک شود.
مدیرکل کار استان البرز با بیان اینکه در چند ماه اخیر 8 کارگروه 
اشتغال تشکیل شده است، ادامه داد: در مهر ماه سال جاری 4 
هزار نفر به اشتغال اجباری افزوده شده  و در این مدت 500 نفر در 

دریافت بیمه بیکاری کاهش یافته است.
خلیلی با اشاره به اینکه 12 هزار نفر در سامانه رصد اشتغال از 
شهریورماه سال جاری تا کنون در استان ثبت نام کردند، بیان کرد: 
در استان البرز به 33 هزار فرصت شغلی خالص نیاز بود که به 45 

هزار نفر افزایش یافته است.
وی با بیان اینکه نرخ بیکاری استان البرز 2 درصد از کل کشور 
بیشتر است، تاکید کرد: در استان البرز به 1.2 تولید اشتغال نیاز 

است.
خلیلی با اشاره به اختتامیه دوازدهمین دوره مسابقات حفظ، قرائت 
و مفاهیم قرآن کریم جامعه کارگری و تلاش کشور، گفت: در این 

دوره 350 نفر از نخبگان جامعه قرآنی کشور شرکت کردند.

برای پیشرفت اقتصاد البرز نباید سکوت کرد

واقعا در کرج راه آهن و فرودگاه 
وجود دارد!؟

این سوالی است که همواره اهالی استان البرز در واکنش به باخبر 
شدن از  وجود خط ریلی  راه آهن و فرودگاهی تحت عنوان 
فرودگاه پیام از خود نشان می دهند و  بی خبری مردم از امکاناتی 
که حتی می تواند به تولید اقتصاد کلان منجر شود، جای تأسف 

دارد.
استان البرز از ابتدای شکل گیری به عنوان استانی مستقل از 
پایتخت، همواره از جهات مختلف مورد توجه بوده و اکنون نیز 
از اهمیت بالایی در عرصه های مختلف برخوردار است. موقعیت 
جغرافیایی استان البرز را می توان مهم ترین ویژگی برجسته 
استان البرز دانست که در نتیجه آن این استان را می توان یکی از 

مناطق مهم کشور در حوزه حمل و نقل دانست.
آنچه مهم تلقی می شود تا بتوان از شبکه ارتباطی این کلانشهر 
بهره برد، رسیدگی به راه های زمینی و هوایی و همچنین توسعه 
بهبود وسایل حمل و نقل این دو مسیر است. زیرا با وجود قرار 
گرفتن کرج میان دو استان قزوین و تهران اگر که همت مسئولان 
دخیل باشد، می توان از این موقعیت به عنوان عاملی برای توسعه 

اقتصاد استفاده کرد.
همچنین نه تنها این بزرگراه، بلکه وجود خط ریلی و هوایی که 
در این استان موجود است، توانایی تولید اقتصاد از لحاظ احداث 
گمرک و تسهیل فرایندهای گمرکی با هدف توسعه گردشگری 
و تمهیدات لازم برای تسهیل امور تجاری، تشویق صادرات و 
گسترش عبور کالا و یا حمل ونقل هوایی و زمینی، فرآوری کالا، 
انبارداری، خدمات سردخانه ای، صنایع بسته بندی و صادرات وجود 

دارد که نباید از آن غافل شد.
اما همه این مسائل در حالی است که نه تنها به جنبه اقتصادی 
حمل و نقل استان توجه کمی می شود، بلکه حتی برخی از 
مردمان ساکن کرج از وجود خط ریلی راه آهن و یا فرودگاهی 
تحت عنوان فرودگاه پیام در این استان بی خبر هستند. که نشان 
از مغفول ماندن ظرفیت های این دو شریان مهم حمل و نقل در 
استان البرز است. ظرفیت هایی که هرکدام به تنهایی می تواند در 

توسعه اقتصادی استان اثر گذار واقع شود.

ارتباط مردمی

»حق با شماست«
روزنامه »دنیای هوادار« فضای اختصاصی را برای شما خوانندگان 
عزیز در نظر گرفته است تا نظرات، انتقادات و مشکلات خود را 

جهت پی گیری توسط این روزنامه ارسال کنید.
راههای تماس با ما: 

02632400318   -  09101839844 

نام گذاری اسامی در منطقه رستاخیز گوهردشت کرج دچار یک 
نوع بی هویتی عجیب شده است. به نحوی که اگر از یک خیابان 
به خیابان دیگری بخواهیم برویم باید حدس بزنیم که نام خیابان 

بعدی چیست؟
اهالی گوهردشت

در منطقه حصار به دلیل وجود باغ های فراوان و بافت طبیعی 
منطقه سگ های ولگرد در هر ساعت از روز در خیابانها دیده 
می شوند. درخواست ما این است با حفظ حقوق حیوانات به جمع 

آوری آنها اقدام شود. 
صمد کامبیزی- خط 2 حصار

ناهمسانی نام گذاری کوچه ها در کوی کارمندان جنوبی را شاید 
نشان از بی سلیقگی متولیان بدانیم و چشم پوشی کنیم ولی 
خاموشی بعضی از خیابانهای منتهی به این منطقه از جمله 
خیابان فرعی از ورودی بلوار علامه جعفری به این منطقه قطعا 
نشان از بی توجهی مسئولان است. حتی یک چراغ آنجا تعبیه 

نشده است. امید است رسیدگی شود. 
با تشکر  اهالی گوهردشت

مسئولان  گوش  به  را  مردم  صدای  که  شما  از  تشکر  ضمن 
می رسانید. عدم وجود زیرساختهای فرهنگی در استان البرز بیداد 
می کند. کافیست کمی به ذوق اهل هنر نگاهی بیندازید. به نظر 
شما اگر جوانی از البرز اهل تئاتر، موسیقی یا حتی سینما باشد به 

جز رفتن به تهران راه چاره  دیگری دارد؟ 
محمد مرادی دانشجوی تئاتر

ساخت متروی کرج آنقدر طولانی شده است که تقریبا به یک 
خاطره بدل شده. ولی گناه ما چیست که نزدیک محل ساخت 
ایستگاه مترو هستیم و علاوه بر تحمل همه سر و صدای ناشی 
از حمل مصالح، خانه های مان با نشست و مشکلات فراوان روبرو 
شده است. این روزها که همه با خطر زلزله دست و پنجه نرم 

می کنند ما بیشتر از همه نگران نشست ناگهانی خانه هستیم!
با تشکر- کیوان رشیدی 

»دنیای هوادار« از خاک خوردن سرمایه های مردم در 
پارکینگ های شهرداری گزارش می دهد

ماجرای هفت اتوبوس 
»خطرساز«

عبدلی  کاظم  شهید  برادر  عبدلی«  »احمد 
در   1361 سال  وی  است.   1344 متولد 
 70 با  و  شد  مجروح  فتح المبین  عملیات 
درصد جانبازی به خیل یادگاران دفاع مقدس 
پیوست. وی سه فرزند و دو نوه دارد. در ادامه 
برای آشنایی هرچه بیشتر با این یادگار دوران 
دفاع مقدس با وی به گفت و گو پرداخته ایم 

که در ادامه شاهد آن هستیم.

چه زمانی به جبهه اعزام شدید؟ 
در سال 1358 به فرمان حضرت امام خمینی 
از  میلیونی  بیست  ارتش  تشکیل  بر  مبنی 
طریق دبیرستان وارد بسیج شدم. حدود دو 
سال از پاییز 58 تا 60 در فعالیت های بسیج 
به پست و نگهبانی شب مشغول بودم، هفده 
به  آموزش مختصری  از  بعد  بودم که  ساله 

جبهه اعزام شدم.

چطور مجروح شدید؟ 
المبین  فتح  عملیات  در   61 فروردین  در 
شرکت کردم که منجر به مجروح شدنم شد. 
چندین ماه در بیمارستان بستری بودم و بعد 
از بهبود نسبی به عضویت و استخدام در سپاه 
پاسداران درآمدم. در سال 61 برای عملیات 
والفجر مقدماتی یک بار دیگر به جبهه رفتم 
و بعد در سال 62 قبل از عملیات خیبر بار 
دیگر به منطقه اعزام شدیم. اردیبهشت سال 
63 دوباره برای عملیات بدر به جزایر مجنون 
اعزام شدیم. بعد از بازگشت از این عملیات 

تشکیل خانواده دادم. 
بعد از جنگ و رحلت حضرت امام قوانینی 
تشکیلات  طریق  از  که  آمد  جانبازان  برای 
سپاه و کمیسیون پزشکی مرا 90 درصد از 

شدیم،  خانه نشین  کردند.  اعلام  افتاده  کار 
فراموش شدیم و فراموش مان کردند. طبق 
از 70 درصد است،  بنیاد شهید که  قوانین 
درصد جانبازی من 50 درصد و تشکیلات 
درصد   90 است  درصد   100 از  که  سپاه 

جانباز هستم.
قبل از حادثه فتح المبین و بعد از عملیات 
طریق القدس در چزابه پای چپم زخمی شد. 
مدتی در بیمارستان و پایگاه دزفول بستری 
المبین بخش  فتح  بعدها در عملیات  بودم. 
وسیعی از گوشت و استخوان پا کاملا آسیب 
ائمه  و عنایت  نظر لطف خداوند  با  دید که 
با من است.  پام قطع نشد ولی عوارض آن 
در عملیات جزایر مجنون که عامل شیمیایی 
زدند، دو روزی قرنطینه و تحت مراقبت شدید 
صورت  به  آن  عوارض  الان  بودیم.  پزشکی 
مشکلات اعصاب و روان با من است و دستم 

هم از ناحیه آرنج قطع شده است.

روبرو  با چه مشکلاتی  درمان  روند  در 
هستید؟

الان تهیه قرص ها و داروها بهتر است ولی تا 
پیش از این مجبور بودیم از بازار ناصرخسرو 
با قیمت گزاف تهیه کنیم. گاه تاریخ گذشته 
بود که عوارض بیشتری داشت و هزینه آنها 

بالا بود. 

برای  تسهیلاتی  سپاه  درمان،  روند  در 
شما در نظر گرفته؟

 ما بیمه نیروهای مسلح هستیم که کارگشا 
برای  ویژه تری  تسهیلات  البته  است. 
جانبازان قائل نشده اند. ما هم چیزی از آنها 
نمی خواهیم. برای این به جنگ نرفتیم که 

جنوبی  جزیره  به  ما  باشیم.  داشته  سهمی 
می گفتیم »آخر دنیا« چون واقعا آخر دنیا 
بود. مگر کسی فکرش را می کرد که روزی از 
اینجا سالم بیرون بیاید که به سهم و تقاضای 

دنیوی فکر کند.

خاطره ای از آن دوران بیان کنید
رفتم  به جبهه  بار  اولین  پاییز 60  که  از  
پاییز 96 است، سه ده گذشته.  تا الان که 
کی فکرش را می کرد آن خاطرات را مرور 
از  بعد  که  مفقودالاثری  شهید  مثل  کنیم. 
تفحص  منطقه  پاکسازی  و  عملیات  اتمام 
دو  یکی  از  بعد  هم  جنگ  خاطرات   شود! 
سال از ذهن ما محو می  شد. گویی همه آن 

عملیات ها به تاریخ پیوسته است.
 به برکت خون شهدا و همکاری امثال شما 
این راه و هدف شناسانده می شود. بچه های 
آن زمان فکر نمی کردند که از خاطرات خود 
سی سال بعد بخواهند تعریف کنند. از پست 
اجتماعی  و  فردی  سنگرهای  تا  نگهبانی  و 
همه لحظه ها خاطره است. گاهی فکر می کنم 
آنها رفتند و من ماندم دو حالت دارد. یا خدا 
خواسته سالی یک گناه به گناهم اضافه شود 
تا با کوله باری از گناه به دیدار دوستان بروم یا 
در برابر شهدا سربلند باشم و بگویم که پیام 

را رساندیم!

شدیم.  فراموش  ما  داشتید،  ای  اشاره 
آرمان  که  اینست  جامعه  تلاش  تمام 
چه  نشود.  فراموش  نظام  و  های شهدا 
راهکاری دارید که فاصله بین ما و شهدا 

کمتر شود؟
حق  به  چون  است  حق  راهشان  شهدا 

رسیده اند. شهدای صدر اسلام و یاران امام 
حسین )ع( هم حق بودند ولی ظاهرا آنها 
ما  انقلاب  دادند.  جلوه  و خارجی  ناحق  را 
انقلابی اصیل با رهبری مجتهدی، عالیقدر 
است. باید زمان بگذرد تا این حقانیت اثبات 

شود. 
حرف  همه  این  حرم  مدافع  شهدای  برای 
شهید  مثل  شهیدی  اما  گفتند.  حدیث  و 
شهدای  حقانیت  هم  که  می آید  حججی 
دفاع مقدس را اثبات می کند و هم شهدای 
اگر  تاکنون  اسلام  از صدر  را.  چهارم  دهه 
تفکرات معاویه ای بوده قیام های حسینی 
هم بوده. تاریخ ما سراسر »کل یوم عاشورا 
بزرگان  الان  اگر  و کل ارض کربلا« است. 
دستور دهند من با همین وضعیت جسمی ام 
راهی می شوم و هر روزم عاشورا و هر مکانم 

کربلا می شود. 

سخن پایانی:
در یک تاریخ هر سه برادر مجروح شدیم و 
مادرم از ما مراقبت می کرد. اما بعضی افراد 
با سخنان خود ما را سرزنش می کردند و  به 
تمسخر می گفتند مگر پول چه قدر ارزش 
اینگونه  شده  حاضر  محمد  حاج  که  دارد 

جوانانش را جلوی تیر بفرستد!
بابت تمام آن لحظات خدا را شاکرم که خدا 
توفیق  را دوست داشت که  حاج محمدها 
داد با رهبری یک مرجع تقلید برای دفاع 
از میهن لحظاتی را با شهدا هم نفس باشیم. 
دنیا که می گذرد هم برای حاج محمدها هم 
برای ما و هم برای آنها که از جبهه ها رفتند.

روایت »دنیای هوادار« از زندگی مردی که برای دفاع از 
کشورش از همه چیز گذشت

در »آخر دنیا« هیچ رزمنده ای به 
فکر دنیا و مقام نبود

راضیه شعبانی

خبر

بخش چشم پزشكی بیمارستان فوق 
تخصصی البرز به دستگاه های جدید 

چشم پزشكی مجهز شده است.

کلینیک چشــم پزشكی بیمارستان 
فوق تخصصی استان البرز به تازگی 
در بخش بینایی سنجی، دستگاه های 

پیشــرفته ای برای ارائه خدمات به 
بیماران و مراجعین تهیه کرده است.

دکتر عبادت، مدیــر بخش بینایی 
بیمارستان گفت: یكی  این  سنجی 
از این دستگاه ها ساخت کشور آلمان 

اســت که برای اندازه گیری لنزهای 
می شود.   اســتفاده  چشــم  داخلی 
دســتگاه تــراش عینــک از دیگر 
دستگاههایی است که کمتر از پنج 
دقیقه عینک بیماران را آماده می کند.

وی  افزود: در آینده ای نزدیک قرار 
است در بیمارستان البرز دستگاهی 
جهت درمان تنبلی چشــم تهیه و 
برای بهره مندی بیماران مورد استفاده 

قرار گیرد.

مدیرکل تعزیرات حكومتی استان البرز گفت: 
2 هزار و 500 آرایشگاه زنانه در استان وجود 
دارد که یک هزار و 500 آرایشگاه فاقد مجوز 

هستند.
علی اکبر مختاری با اشاره به کشف محموله 

ظن به قاچاق، اظهار داشت: در کرج انباری 
کشف شــده که نزدیک به 2 میلیارد تومان 
کالای ظن به قاچــاق در آن جا موجود بوده 

است.
مدیرکل تعزیرات حكومتی استان البرز با بیان 

اینكه این انبار مربوط به یک شرکت است، 
ادامه داد: روش این شرکت به این گونه بوده 
است که اگر یكصد نمونه از یک کالا داشته 
اســت، برای 2 قلم آن عــوارض به گمرک 
پرداخت کرده بود و مابقی اجناس فاقد اسناد 

گمرکی بوده است.
وی با اشاره به اینكه در حال حاضر این کالاها 
توقیف شده است، بیان کرد: بیشتر این کالاها 
در زمره لوازم شــوینده و آرایشی و بهداشتی 

بوده است.
مختاری با بیان اینكه طرح پیشــگیرانه در 
ارتباط با آرایشــگاه های زنانه در استان کلید 
خورده اســت، اضافه کرد: در کشور 3 استان 
به عنوان پایلوت برای این طرح انتخاب شده 

که یكی از آن ها استان البرز است.

وی با اشــاره به اینكه در این طرح 5 کارگاه 
آموزشــی در 4 شــاخص اعتقادی، صنفی، 
حقوقی و بهداشتی برگزار می شود، خاطرنشان 
کرد: 2 هزار و 500 آرایشــگاه زنانه در استان 
وجود دارد که یک هزار و 500 آرایشگاه فاقد 

مجوز هستند.
مختاری با بیان اینكه به اتحادیه آرایشگاه های 
زنانه تاکید شده که تا پایان سال جاری، 40 
درصد از آرایشــگاه هایی که مجوز ندارند را، 
ساماندهی کنند، افزود: دایر کردن آرایشگاه 

داخل منزل مســكونی قانونی است اما اگر 
قانون هم اجازه آن را بدهد، باید برای برپایی 

آن در منزل مسكونی مجوز دریافت شود.

4 حقیقت درمورد کمبود اهن در بدن 
 بسیاری از زنان، نه فقط گیاه خواران و زنان حامله، بالا بردن مقدار 

آهن در بدنشان را کار سختی می دانند
 کم سو بودن چشم و احساس ضعف تنها عوامل کمبود آهن 

نیست 
 می توانید آهن مورد نیاز بدنتان را از طریق مواد غذایی تامین کنید 
 داشتن یک رژیم غذایی سالم لزوما دارای مقدار مناسب آهن نیست 

دنیای خوراکی هوادار
با خوردن این 4 ماده غذایی در وعده صبحانه خود، پوستی زیبا 

داشته باشید.
 شیر: ضد چروک

 چای سبز از ظاهر شدن جوش در صورت جلوگیری کرده و باعث 
شفافیت پوست می شود

 املت گوجه به عنوان یکی از ماده های غذایی است که عاملی 
برای روشن شدن پوست محسوب می شود

 تخم مرغ پخته نیز در این وعده غذایی به سفت شدن پوست 
کمک می کند

همزمان با کشف دو میلیارد کالای ظن قاچاق در کرج

آغاز طرح برخورد با آرایشگاه های زنانه بدون مجوز

تجهیز بخش چشم پزشکی بیمارستان البرز


